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ΑΝΑΛΥΤΗΣ

Οι μεγάλες διαφορές μπορεί να μένουν άλυτες, 
αλλά αυτό να μην αποτελεί 
εμπόδιο για την ομαλή διμερή συνεργασία

Διακήρυξη 
Φιλίας

 

Σε τροχιά «ήρεμων νερών» Ελλάδα και Τουρκία 

Σ. 3

Σ. 8

Σ. 9

Σ. 7

Ερντογάν: 
"Φίλε Κυριάκο, 
δεν σας απειλούμε, αν δεν μας απειλήσετε 
Στη διεθνή δικαιοσύνη για όλα τα 
προβλήματα"

Επερώτηση της Λαϊκής Συσπείρωσης στο 
Περιφερειακό Συμβούλιο ΑΜΘ για την 
ακτοπλοϊκή σύνδεση Καβάλας και Πρίνου!

Επιταγή ακρίβειας 
 
Πότε πιστώνεται στους 
χαμηλοσυνταξιούχους,
Πόσοι θα πάρουν επιπλέον 
αύξηση και γιατί

Μακάριος Λαζαρίδης 
 
«Ο πόλεμος κατά της 
φοροδιαφυγής θα κερδηθεί, 
είτε το θέλουν κάποιοι, είτε 
όχι»

Χριστουγεννιάτικο δέντρο 
στην Καβάλα 

Πλήθος κόσμου 
στην πλατεία

Σ. 13

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
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ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Ε. ΧΑΤΖΗΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ & ΣΙΑ Ο. Ε. 

ΝΟΜΙΜΟΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ
ΚΕΛΑΙΔΗ ΜΑΡΙΑ

 

ΕΚΔΟΤΗΣ
Μαρία Κελαϊδή

Δ/ΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ 
Απόστολος Ατζεμιδάκης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Τζούλια 
Βασιλείου, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 

Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 
Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 

Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ

info@enachannel.gr2 ΑΝΑΛΥΤΗΣΑΠΟΨΗ

Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Η σύνθετη ελληνική οικονομική πραγματικότητα
γράφει 

ο Παναγιώτης Λιαργκό-
βας*
*Πρόεδρος του ΚΕΠΕ και 
του Εθνικού Συμβουλίου 
Παραγωγικότητας, καθη-
γητής στο Πανεπιστήμιο 
Πελοποννήσου

Η ελληνική οικονομία 
έχει ανακάμψει πλήρως 
από τις επιπτώσεις της 
πανδημίας COVID-19. 
Επιπλέον, οι αρχικές 
πληθωριστικές πιέσεις, 
οι οποίες προκλήθηκαν 
από πλήθος εσωτερικών 
και εξωτερικών παραγό-
ντων, έχουν υποχωρήσει. 
Ως εκ τούτου, η Ελλάδα 
είναι σήμερα προετοι-
μασμένη όχι μόνο για 
κανονική ανάπτυξη, 
αλλά ενδεχομένως και 
για απογείωση, υπό την 
προϋπόθεση ότι οι επεν-
δύσεις και η εξ αυτών 
προκαλούμενη αύξηση 
της ζήτησης -μετά από 
μια δεκαετία και πλέον 
της κρίσης και της αργής 
ανάπτυξης- προωθού-
νται πλήρως.

Υπάρχουν, όμως, και τα 
αγκάθια: το επίμονο χά-
σμα στην παραγωγικότη-
τα της εργασίας μεταξύ 
της ελληνικής οικονομί-
ας και της ευρωπαϊκής, 
τόσο από την άποψη των 
απασχολούμενων ατό-
μων όσο και των ωρών 
εργασίας, που είναι ου-
σιαστικά ίδιο κατά την 
περίοδο 2019-2023. 
Δηλαδή, η ελληνική πα-
ραγωγικότητα της εργα-
σίας σε απασχολούμε-
νους είναι περίπου στο 
61% του μέσου όρου της 
Ε.Ε. των «27» και στο 
55% του μέσου όρου της 
ευρωζώνης. Αντίστοιχα, 
η ελληνική παραγωγικό-
τητα σε ώρες εργασίας 
είναι περίπου 49% του 
μέσου όρου της Ε.Ε. των 
«27» και στο 43% του 
μέσου όρου της ευρω-
ζώνης.

Επίσης, παρά τις θετικές 
προοπτικές ανάπτυξης, 
η αύξηση του ΑΕΠ το 
2022 και το 2023 καθο-

δηγείται κυρίως από την 
ιδιωτική κατανάλωση και 
σε μικρότερο βαθμό από 
τις επενδύσεις. Εκτός 
αυτού, η επιδείνωση του 
ισοζυγίου τρεχουσών 
συναλλαγών (έλλειμμα 
9,7% επί του ΑΕΠ το 
2022 από πλεόνασμα 
1,5% το 2019) συνέβα-
λε στη μείωση του ΑΕΠ 
κατά 6,2%, καθώς οι 
εισαγωγές υπερέβησαν 
σημαντικά τις εξαγωγές. 
Επιπλέον, οι έντονες ανι-
σότητες μεταξύ κέντρου 
και περιφέρειας παρα-
μένουν, καθώς η Περι-
φέρεια Αττικής συνεχίζει 
να έχει σημαντικά καλύ-
τερες επιδόσεις από τις 
υπόλοιπες περιφέρειες 
της χώρας σε όλους τους 
επιμέρους δείκτες και σε 
σχεδόν όλους τους πυ-
λώνες του Δείκτη Περι-
φερειακής Ανταγωνιστι-
κότητας. Ταυτόχρονα, η 
συνέχιση του πολέμου 
στην Ουκρανία, η εκτίνα-
ξη των τιμών της ενέρ-
γειας, ο επίμονος πλη-
θωρισμός, το αυξημένο 

κόστος δανεισμού για 
επιχειρήσεις και νοικοκυ-
ριά, η τεχνολογική υστέ-
ρηση και οι συχνότερες 
φυσικές καταστροφές 
λόγω της κλιματικής αλ-
λαγής θέτουν πρόσθετες 
προκλήσεις για την ελ-
ληνική οικονομία.

Εάν συνεχίσουμε, δεν 
πρόκειται να αυξήσου-
με τον πλούτο στη χώρα 
μας, ιδιαίτερα εάν βά-
λουμε στην εξίσωση και 
το πρόβλημα του δη-
μογραφικού. Συνεπώς, 
τι πρέπει να γίνει; Είναι 
απαραίτητο να αλλάξου-
με το παραγωγικό μας 
μοντέλο. Διάφορες άμε-
σες και αποτελεσματικές 
δράσεις και μεταρρυθ-
μίσεις θα πρέπει να λά-
βουν χώρα, προκειμένου 
η Ελλάδα να γίνει λιγό-
τερο εξαρτημένη από τις 
εισαγωγές αγαθών, να 
γίνει πιο αυτάρκης όσον 
αφορά τα αγαθά και να 
είναι πιο εξωστρεφής 
στην εμπορικό ισοζύγιο, 
για να βελτιωθεί το ισο-

ζύγιο τρεχουσών συναλ-
λαγών.

Μια πιο ολοκληρωμένη 
και στρατηγική εξέταση 
του συνολικού επενδυ-
τικού σχεδίου της χώρας 
απαιτείται για να επιτευ-
χθεί μια πιο ισορροπημέ-
νη και αποτελεσματική 
κατανομή των πόρων με-
ταξύ των τομέων της οι-
κονομίας, με τρόπο που 
να βελτιώνει την παρα-
γωγικότητα χωρίς συμ-
βιβασμούς όσον αφορά 
τους περιβαλλοντικούς 
στόχους.

Επιπλέον, πρέπει να λη-
φθούν σημαντικά μέτρα 
για την επιτάχυνση του 
ψηφιακού μετασχημα-
τισμού της ελληνικής 
οικονομίας και κοινωνί-
ας και να διευκολυνθεί 
η πραγματική συμβολή 
των τεχνολογιών της 
βιομηχανίας στην οικο-
νομία. Μεταξύ άλλων, 
η τεχνητή νοημοσύνη 
(ΤΝ) αναμένεται να έχει 
αξιοσημείωτο αντίκτυπο 

στην παραγωγικότητα, 
αλλά θα πρέπει επίσης 
να ληφθούν μέτρα για 
τον μετριασμό των (κοι-
νωνικών, ασφαλιστικών, 
περιβαλλοντικών και 
άλλων) κινδύνων που 
απορρέουν από αυτή.

Παράλληλα, οι πολιτικές 
για την καταπολέμηση 
των κοινωνικών ανισο-
τήτων και των μέτρων 
για τη στήριξη της εδα-
φικής συνοχής και της 
περιφερειακής σύγκλι-
σης είναι απαραίτητες 
για τη διασφάλιση μιας 
βιώσιμης ανάπτυξης χω-
ρίς αποκλεισμούς. Τέλος, 
η επέκταση των τραπε-
ζικών πιστώσεων, ιδιαί-
τερα στις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις, μέσα από 
στρατηγικές συμπράξεις 
και διερεύνηση εναλλα-
κτικών τρόπων χρημα-
τοδότησης, θα βοηθούσε 
στην αύξηση της συνο-
λικής παραγωγικότητας 
και του ΑΕΠ.

www.real.gr

Ο ηγέτης που ευτέλισε την προσβολή
γράφει 

η ΚΑΤΙΑ ΜΑΚΡΗ

Για τη διπλωματία, η 
προσβολή δεν είναι ένα 
ακόμα όπλο. Είναι μια 
πράξη απελπισίας. Ή μια 
συνειδητή προβοκάτσια, 
με σκοπό να προκαλέσει 
οργή στην κοινή γνώμη 
της αντίπαλης χώρας.

Το πιο διάσημο παρά-
δειγμα, με καταλυτικές 
συνέπειες για την ευρω-
παϊκή ιστορία, ήταν το 
περίφημο τηλεγράφημα 
του Εμς. Το εν λόγω -δι-
πλωματικό και απόρρη-
το- έγγραφο αφορούσε 
μια συνάντηση που έγινε 
στη λουτρόπολη Μπαντ 
Εμς ανάμεσα στον βα-
σιλιά της Πρωσίας Γου-
λιέλμο και στον Γάλλο 
πρέσβη στη χώρα, κόμη 
Μπενεντέτι, με αιχμή τη 
διαδοχή του ισπανικού 
θρόνου. Η συνάντη-
ση δεν πήγε καλά και ο 
Γερμανός καγκελάριος 
Μπίσμαρκ διέρρευσε 
το, παραποιημένο, τη-
λεγράφημα στον Τύπο, 
ώστε να προκύπτει ότι 
ο Μπενεντέτι φέρθηκε 
σαν αγροίκος και έφαγε 
«πόρτα». Οπως υπολό-
γιζε, η δημοσιοποίηση 
προκάλεσε κύμα οργής 

στη Γαλλία για την «προ-
σβολή» και υποχρέωσε 
την κυβέρνηση του Να-
πολέοντα Γ’ να κηρύξει 
τον γαλλοπρωσικό πό-
λεμο του 1870. Αυτός, 
οδήγησε στην ήττα της 
Γαλλίας, στην ενσωμά-
τωση της Αλσατίας και 
της Λωρραίνης και στην 
ίδρυση της γερμανικής 
αυτοκρατορίας υπό τους 
Πρώσους και τη δυνα-
στεία των Χοεντσόλερν.

Η προσβολή του Σού-
νακ, πάλι, στον Ελληνα 
πρωθυπουργό ήταν μια… 
καρικατούρα επιθετικής 
διπλωματίας και, αυτο-
νοήτως, έφερε τελείως 
αντίθετο αποτέλεσμα. Ο 
Βρετανός πρωθυπουρ-
γός έγινε σε ένα βράδυ 
ο αγαπημένος των φλεγ-
ματικών Λονδρέζων 
σκιτσογράφων, που τον 
παρουσίασαν σαν κακο-
μαθημένο παιδί. Εγινε 
επίσης η έμπνευση των 
κωμικών εκπομπών της 
χώρας, η Νέμεσις των 
Εργατικών, που τον πε-
ριμένουν στην εκλογική 
γωνία, ο περίγελος του 
Politico, που έγραψε για 
την «Ελληνική τραγωδία 
του Ρίσι Σούνακ», και το 
αγαπημένο τρολάρισμα 
του BBC, που καθιέρωσε 

ως ορολογία τα «Μάρ-
μαρα του Παρθενώνα» 
αντί του βρετανικού 
politically correct «Ελγί-
νεια Μάρμαρα». Οσο για 
τον βασιλιά Κάρολο, που 
απαγορεύεται να πάρει 
θέση σε τέτοιου είδους 
πολιτικές διενέξεις; Η 
γραβάτα με την ελληνική 
σημαία που επέλεξε την 
Παρασκευή στη Σύνοδο 
για το Κλίμα, στο Ντου-
μπάι, ήταν η πιο εύγλωτ-
τη στήριξη που μπορού-
σε να μας προσφέρει. 
Και χωρίς να πει βασιλι-
κή λέξη.

Ακόμη και η προσβολή, 
λοιπόν, θέλει τον τρόπο 
της. Και ο άπειρος Σού-
νακ δεν το ζύγισε σω-
στά. Οσο, δε, προσπα-
θούσε να το μαζέψει είτε 
με φθηνές δικαιολογίες 
είτε μέσω του υπουργού 
Εξωτερικών Ντέιβιντ Κά-
μερον, ο οποίος έσπευσε 
να κλείσει ραντεβού με 
τον Γιώργο Γεραπετρίτη 
στη σύνοδο υπουργών 
Εξωτερικών του ΝΑΤΟ, 
τόσο χειρότερο το έκανε. 
Ανακύκλωνε τη ζημιά.

Γιατί διάλεξαν οι Βρε-
τανοί τον Σούνακ; Προ-
φανώς γιατί η ανεκδι-
ήγητη Λιζ Τρας τούς 

φάνηκε χειρότερη. Σε 
κάθε περίπτωση, μετά 
την αχρείαστη κρίση που 
προκάλεσε στις σχέσεις 
με τη φίλη και σύμμαχο 
Ελλάδα, ακόμη και οι 
συντηρητικοί ψηφοφό-
ροι μάλλον εμπέδωσαν 
ότι ο 43χρονος Σούνακ 
είναι ακατάλληλος για το 
αξίωμα του πρωθυπουρ-
γού μιας ισχυρής χώρας 
με τόσο πλούσια διπλω-
ματική παράδοση όπως η 
Βρετανία.

Οταν γίνεσαι αποδέκτης 
μιας προσβολής, συνή-
θως αντιδράς όσο πιο 
έντονα και σκληρά μπο-
ρείς. Η ελληνική κυβέρ-
νηση δημοσιοποίησε το 
επεισόδιο και την ενό-
χλησή της, αποφάσισε 
όμως να μη δώσει κα-
μία συνέχεια. Ούτως ή 
άλλως, το πρωθυπουρ-
γικό παράδειγμα της τε-
μαχισμένης Μόνα Λίζα 
έκανε ήδη τον γύρο του 
κόσμου, «δούλευε» πολ-
λαπλασιαστικά και έφερε 
οφέλη που δεν μπορού-
σαμε να προσδοκούμε 
ούτε στα πιο τρελά μας 
όνειρα. Η ελληνοβρετα-
νική διπλωματική κρί-
ση μαζί με την αιτία της 
ταξίδεψαν από το Ου-
ισκόνσιν των ΗΠΑ έως 

την Ινδία, χώρα κατα-
γωγής του Σούνακ. Απί-
στευτη, δωρεάν ευκαιρία 
να ακούσει ο πλανήτης 
για τη βρετανική αδικία 
με τα Γλυπτά του Παρθε-
νώνα.

Η ψυχραιμία μας ήταν 
τελικά ο καλύτερος σύμ-
βουλος, καθώς σε λίγους 
μήνες θα γίνουν εκλογές 
στη Βρετανία και ο Σού-
νακ θα αποτελεί, κατά τα 
φαινόμενα, παρελθόν. 
Εχει, βέβαια, εξασφα-
λίσει τη θέση του στην 
παγκόσμια διπλωματική 

ιστορία ως του ανθρώ-
που που ευτέλισε ακόμη 
και την έννοια της προ-
σβολής.

www.real.gr
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Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Φωταγωγήθηκε το Χριστουγεννιάτικο δέντρο στην Καβάλα  
Πλήθος κόσμου στην πλατεία

Φωταγωγήθηκε στην Πλα-
τεία Ελευθερίας στην Κα-
βάλα παρουσία πλήθους 
πολιτών το Χριστουγεννιά-
τικο δέντρο.

Στην συνέχεια ακολούθη-
σε συναυλία της Anastasia 
ενώ στην πλατεία έχουν 
συγκεντρωθεί αρκετοί πο-
λίτες.

Δεκτά τα ασφαλιστικά μέτρα του Δήμου Καβάλας 
κατά του ΤΕ.ΘΑ για το Ασημακοπούλου

Γνωστή έγινε σήμερα η 
απόφαση του δικαστηρίου, 
αίτηση ασφαλιστικών μέ-
τρων του Δήμου Καβάλας, 
κατά του Ταμείου Εθνικής 
Άμυνας για τις εργασίες 
στο στρατόπεδο Ασημακο-
πούλου.

Το δικαστήριο μάλιστα δι-
καιώνει τον Δήμο Καβά-
λας, γεγονός που ευνοεί 
την εφαρμογή του σχεδίου 
πόλης Περιγιαλιού στην ευ-
ρύτερη περιοχή του πρώην 
στρατοπέδου Ασημακοπού-
λου.

Το συγκεκριμένο γεγονός 
σχολίασε στην εκπομπή 
Αναλυτής του ENA Channel 
ο Δήμαρχος Καβάλας Θό-
δωρος Μουριάδης.

Καβάλα
Πολλοί λιγοι εμβολιάστηκαν με το εμβολιο της γρίπης

Όπως όλη οι εργαζόμε-
νοι, έτσι και οι εργαζό-
μενοι του ΓΝΚ, ετοιμά-
ζονται για τις γιορτές 
των χριστουγέννων, 
όμως τα προβλήματα 
της έλλειψης προσωπι-
κου δεν παύουν να του 
απασχολούν.

Όπως αναφέρει στο ENA 
CHANNEL, ο διευθυντής 
της Β’ Παθολογικής κλινι-
κής του ΓΝΚ, κ. Ξενοφών 
Κροκίδης, το τελευταίο δι-
άστημα ένα απο τα κυριό-
τερα προβλήματα που αντι-
μετωπίζει ο ίδιος αλλά και 
οι συνάδελφοι του είναι οι 
συνεχείς μετακινήσεις για-
τρών απο το νοσοκομείο 
της Καβάλας σε άλλα νο-
σοκομεία της Περιφέρειας 
ΑΜ-Θ.

Ταυτόχρονα όπως ανέφερε 
στην συνέχεια ο κ. Κροκί-
δης, τα νέα όσον αφορά 
την γρίπη αλλά και τον κο-
ρονοϊό στην Καβάλα δεν 
είναι ιδιαίτερα ευχάριστα 
και όσον αφορά την πρω-
τη νόσο η Καβάλιωτες που 
έχουν εμβολιαστεί με το 
εμβόλιο της γρίπης είναι 
πολλοί λίγοι σε σχέση με 
τα αναμενόμενα αποτελέ-
σματα.
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Το «Χριστουγεννιάτικο Όνειρο» ζωντανεύει και 
φέτος στον Δήμο Παγγαίου

Το «Χριστουγεννιάτι-
κο Όνειρο», ζωντανεύ-
ει για άλλη μια χρονιά 
στον Δήμο Παγγαίου, 
με την φωταγώγηση 
του χριστουγεννιάτι-

κου δέντρου στο κέντρο 
της Ελευθερούπολης, 
το απόγευμα της Παρα-
σκευής 8 Δεκεμβρίου.

Για τις πλούσιες εορτα-

στικές εκδηλώσεις μίλησε 
στην ΕΡΑ Καβάλας, η πρό-
εδρος της Κοινωφελούς 
Επιχείρησης του Δήμου 
Παγγαίου, Μυρσίνη Χρυ-
σαφουδη, η οποία απηύ-
θυνε κάλεσμα σε όλους 
τους πολίτες της ευρύτερης 
περιοχής, να στηρίξουν τις 
εκδηλώσεις.

«Προσπαθούμε, ώστε 
και φέτος για άλλη μία 
χρονιά, στο πλαίσιο του 
«Χριστουγεννιάτικου 
Ονείρου» που διοργα-
νώνει ο Δήμος Παγγαί-
ου, να περάσουν όμορ-
φα μικροί και μεγάλοι 
για να έχουμε πιο όμορ-
φα και πιο γλυκά Χρι-
στούγεννα για όλους…»

«Γίνεται πολύ μεγάλη προ-
σπάθεια από πολλά άτο-
μα μαζί και ο συνδυασμός 
αυτός έχει πετύχει. Αυτό 
θέλουμε να πιστεύουμε 
τουλάχιστον, αυτό προσπα-
θούμε, ώστε και φέτος για 

άλλη μία χρονιά, στο πλαί-
σιο του «Χριστουγεννιάτι-
κου Ονείρου» που διοργα-
νώνει ο Δήμος Παγγαίου, 
να περάσουν όμορφα μι-
κροί και μεγάλοι για να 
έχουμε πιο όμορφα και πιο 
γλυκά Χριστούγεννα για 
όλους. Οι εκδηλώσεις μας 
έχουν ήδη ξεκινήσει με 
τους πολιτιστικούς συλλό-
γους και πολλές συνδιορ-
γάνωσεις της Κοινωφελούς 
Επιχείρησης με τις φωτα-
γωγήσεις των δέντρων σε 
κάθε Δημοτικό Διαμέρισμα 
του Δήμου μας. Την Πέ-
μπτη 8 Δεκεμβρίου θα φω-
ταγωγηθεί το δέντρο στην 
Ελευθερούπολη, όπου εκεί 
θα έχουμε πάρα πολλές 
δράσεις για τα παιδάκια, 
με στόχο να χαρούν ακόμη 
περισσότερο και να διασκε-
δάσουν», σημείωσε σχετικά 
η Μυρσίνη Χρυσαφούδη. 

Ακόμη πιο οργανωμένα 
θα λειτουργήσει και φέ-
τος από τις 20 μέχρι τις 

30 Δεκεμβρίου το «Χρι-
στουγεννιάτικο Χωριό» 
στο Παλιό Οικοτροφείο 
της Ελευθερούπολης

«Από τις 20 μέχρι και τις 30 
Δεκεμβρίου στο Παλιό Οι-
κοτροφείο της Ελευθερού-
πολης θα αρχίσει και πάλι 
να λειτουργεί το «Χριστου-
γεννιάτικο Χωριό». Ήδη 
πολύ προετοιμάζονται τα 
πάντα. Το Παλιό Οικοτρο-
φείο λειτούργησε και πέ-
ρυσι έτσι θα γίνει και φέτος 
και μάλιστα ακόμη καλύτε-
ρα και πιο οργανωμένα, με 
καθημερινές σε δράσεις, 
κυρίως για τους μικρούς 
φίλους, αλλά και για τους 
μεγάλους. Με μουσική, με 
φαγητό και πολλά event, 
που ελπίζουμε ότι θα δώ-
σουν μία νότα χαράς σε 
όλους όσοι μας επισκε-
φτούν αυτές τις γιορτές. 
Φέτος δεν θα υπάρξει κά-
ποια συναυλία με την έν-
νοια του επωνύμου καλλι-
τέχνη. Έχουμε προσκαλέσει 

όμως το Ωδείο Ελευθε-
ρούπολης, με το οποίο θα 
κάνουμε μία πολύ μεγάλη 
συναυλία, με παιδιά από 
την περιοχή μας, με φωνές 
πάρα πολύ όμορφες και 
εκπληκτικούς μουσικούς. 
Θέλαμε και εμείς να τους 
τιμήσουμε αυτές τις μέρες 
και τους έχουν προκαλέσει 
και στην Ελευθερούπολη, 
αλλά και στο διήμερο που 
θα γίνει στη Νέα Πέρα-
μο 27 και 28 Δεκεμβρίου, 
όπως επίσης και στην πα-
ραλία Οφρυνίου 16 και 17 
Δεκεμβρίου. Τέλος, πρέ-
πει να πούμε ότι έχουμε 
ενισχύσει με πολύ ωραίες 
δράσεις τις βιβλιοθήκες 
και της Ελευθερούπολης 
και της Νικήσιανης και της 
Μεσορόπης και περίπου 
άλλα 15 χωριά», επισήμανε 
καταληκτικά στις δηλώσεις 
της η κ. Χρυσαφούδη. 

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Ικανοποιήθηκε ένα χρόνιο αίτημα της εκκλησιαστικής επιτροπής 
του ιερού ναού της Παναγίας στην Πέραμο

Ο Αντιδήμαρχος Ελευθε-
ρών Χρήστος Πριονίδης 
έκανε την ακόλουθη δήλω-
ση:

Ένα πάγιο και χρόνιο αί-
τημα της εκκλησιαστικής 
επιτροπής του ιερού ναού 
της Παναγίας στην είσοδο 
της Νέας Περάμου υλοποι-
ήθηκε.

Συγκεκριμένα κατασκευά-
στηκαν τουαλέτες ανδρών 
γυναικών καθώς και ατό-
μων Α.ΜΕ.Α και παραχω-
ρήθηκαν προς χρήση στην 
υπεύθυνη της εκκλησια-
στικής επιτροπής του ναού 
που θα είναι και αρμόδια 
για την λειτουργία αυτών..

Θέλω τέλος να ευχαριστή-

σω τον συνάδελφο δη-
μοτικό σύμβουλο Βασίλη 
Τσιπουροπουλο για την 
δωρεά του σε είδη υγιεινής 
καθώς και τους συνεργάτες 
μου στον δήμο Μπιλμπιλη 
Ιωάννη και Καραβασιλείου 
Γεώργιο..!!

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

ΔΕΥΑΑΠ 
Υπογράφηκαν οι συμβάσεις για τις μονάδες επεξεργασίας 
λυμάτων σε Μουσθένη και Μεσορόπη

Την Παρασκευή 
08/12/2023 στα γραφεία 
της ΔΕΥΑΑ Παγγαίου υπο-
γράφηκαν οι συμβάσεις 
των έργων κατασκευής των 
μονάδων επεξεργασίας λυ-
μάτων των οικισμών Μου-
σθένης και Μεσορόπης με 
την μέθοδο των τεχνητών 
υγροτόπων.
Τη σύμβαση υπέγραψαν 
ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑΑΠ 
Πάρης Γρηγοριάδης και ο 
εκπρόσωπος της αναδόχου 
εταιρίας ΑΩΟΣ ΑΤΕ.
Το κόστος του έργου 
ανέρχεται στο ποσό του 
1.100.000 και θα έχει διάρ-
κεια υλοποίησης 12 μήνες.
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Άνοιξε τις πύλες της η “Παραμυθούπολη” του Νέστου
Άνοιξε τις πύλες της Πα-
ραμυθούπολη του Δή-
μου Νέστου παρουσία 
πλήθους κόσμου.

Γύρω στις 20:00 πραγμα-
τοποιήθηκε η Φωταγώγη-
ση του Χριστουγεννιάτικου 
Δέντρου από τον Δήμαρχο 
Νέστου Σάββα Μιχαηλίδη.

Αμέσως μετά ξεκίνησε η 
συναυλία της γνωστής τρα-
γουδίστριας Ανδρομάχης.

Ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου Νέστου για το θάνατο 
του Μιλτιάδη Πασσαλίδη

Το Δημοτικό Συμβούλιο 
του Δήμου Νέστου, με την 
αναγγελία του θανάτου του 
πρώην Δημάρχου Χρυσού-
πολης Μιλτιάδη Πασσαλί-
δη, ο οποίος υπηρέτησε την 
Τοπική Αυτοδιοίκηση με ιδι-
αίτερο ζήλο, αυταπάρνηση, 
ήθος και ανιδιοτέλεια  πε-
ρισσότερα από 20 έτη και 
συγκεκριμένα διετέλεσε 
την περίοδο 1979-1982 
Πρόεδρος του Δημοτικού 
Συμβουλίου Χρυσούπολης, 
την περίοδο 1983-1986 
Δημοτικός Σύμβουλος, 

Επικεφαλής της μείζονος 
αντιπολίτευσης και την πε-
ρίοδο 1987-1998 Δήμαρ-
χος Χρυσούπολης και Πρό-
εδρος της ΤΕΔΚ Καβάλας 
για μια τετραετία, συνήλθε 
εκτάκτως σήμερα 28 Νοεμ-
βρίου 2023 και

ΑΠΟΦΑΣΙΣΕ ΟΜΟΦΩ-
ΝΑ

Την έκδοση του παρόντος 
ψηφίσματος, σε ένδει-
ξη πένθους και ελάχιστου 
φόρου για το θάνατο του 

πρώην Δημάρχου Χρυσού-
πολης ΜΙΛΤΙΑΔΗ ΠΑΣΣΑ-
ΛΙΔΗ:

• Να εκφράσει τη βαθιά 
του θλίψη και τα ειλι-
κρινή συλλυπητήρια 
του Δημάρχου Νέστου 
Σάββα Μιχαηλίδη και 
των Μελών του Δη-
μοτικού Συμβουλίου 
στους οικείους του 
εκλιπόντος.

• Να παραστεί ο Δήμαρ-
χος Νέστου  και αντι-
προσωπεία του Δημο-

τικού Συμβουλίου κατά 
την τέλεση της Εξόδι-
ου Ακολουθίας.

• Να κατατεθεί στεφάνι 
στη σωρό του, εκ μέ-
ρους του Δημάρχου 
και του Δημοτικού 
Συμβουλίου.

• Να συνοδεύσει τη 
σωρό του αειμνήστου 
Δημάρχου η Φιλαρ-
μονική του Δήμου Νέ-
στου.

• Να αναρτηθεί μεσίστια 
η σημαία στο Δημοτικό 
Κατάστημα κατά την 

ημέρα της κηδείας.
• Να τηρηθεί ενός λε-

πτού σιγή στην πρώτη 
τακτική συνεδρίαση 
του Δημοτικού Συμ-
βουλίου

• Να αναλάβει την κά-
λυψη της δαπάνης που 
θα προκύψει από τα 
έξοδα κηδείας.

• Να διαβαστεί το παρόν 
ψήφισμα στην εξόδιο 
ακολουθία, να επιδο-
θεί στην οικογένεια 
του εκλιπόντος και να 
δημοσιευθεί στα τοπι-

κά έντυπα και ηλεκτρο-
νικά μέσα ενημέρωσης 
και στην ιστοσελίδα 
του Δήμου Νέστου

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                        
                                                                          
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙ-
ΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

 Οι πτήσεις και τα αεροδρόμια στην περιοχή
Αεροπορικές ιστορίες..
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Το 1949 δυο Αεροπο-
ρικές εταιρείες εκτε-
λούσαν δρομολόγια 

προς και από την Καβάλα 
, από το Αεροδρόμιο του 
Αμυγδαλεώνα.

 Ήταν η εταιρεία «Ελληνικαί 
Αεροπορικαί Συγκοινωνίαι 
Α.Ε.» και η «Τεχνικαί Αε-
ροπορικαί Εκμεταλεύσεις 
(ΤΑΕ)». Η πρώτη εταιρεία 
η «ΕΛΛ.Α.Σ.» είχε δρομο-
λόγιο Αθήνα – Καβάλα – 
Αθήνα κάθε Τρίτη, Πέμπτη, 
Σάββατο και Κυριακή. Η 
Τ.Α.Ε. είχε δυο γραμμές. 
Θεσσαλονίκη – Καβάλα 13 
δρομολόγια την εβδομάδα 
κάθε μέρα εκτός Δευτέρας 
από το Αεροδρόμιο της 
Μίκρας με κωδικούς στις 
γραμμές G.K290 από Θεσ-
σαλονίκη και GK 291 από 
το Αεροδρόμιο Αμυγδαλε-
ώνα της Καβάλας. Η ίδια 
εταιρεία εκτελούσε δρομο-
λόγια για Αλεξανδρούπο-
λη από Αθήνα και Θεσσα-
λονίκη για την Κομοτηνή, 
τον Βόλο την Τρίπολη την 
Κοζάνη την Ρόδο τα Χανιά 
το Αγρίνιο την Λάρισα.

Όλα είχαν ξεκινήσει το 
1938 όπου στη θέση Αμυ-
γδαλεώνας στην Καβάλα 
δημιουργείται ένας χω-
μάτινος διάδρομος για τις 
ανάγκες της Στρατιωτικής 
Αεροπορίας. Την περίοδο 
1940-41 χρησιμοποιήθη-
κε από την 4η Μοίρα πα-
ρατηρήσεως και από την 

24η Μοίρα Διώξεως της 
Βασιλικής Αεροπορίας για 
ολιγοήμερες επιχειρήσεις.
Από δημοσιεύσεις ανακοι-
νώσεων στον τοπικό τύπο 
, στη δεκαετία του 1930, 
προκύπτει όμως ότι οι 
πρώτες αεροπορικές συ-
γκοινωνίες ξεκινούν από 
την Δράμα στην αρχή της 
δεκαετίας του 1930 από 
την Ελληνική Εταιρεία 
Εναέριων Συγκοινωνιών , 
τότε γίνονταν δρομολόγια 
Αθήνα – Θεσσαλονίκη – 
Δράμα. Τα αεροπλάνα εί-
χαν την δυνατότητα να με-
ταφέρουν 14 επιβάτες ενώ 
το πλήρωμα αποτελούνταν 
από δυο πιλότους και έναν 
ασυρματιστή 

Στις 28 Μαΐου 1928 η Ελ-
ληνική Εταιρεία Εναέριων 
Συγκοινωνιών (πρόγονος 
της Τ.Α.Ε. και της Ολυμπι-
ακής στη συνέχεια) δημο-
σίευσε ανακοίνωση, στον 
τύπο της Καβάλας, ότι ξε-
κινούν δρομολόγια –ώρα 
αναχώρησης 15.15 – από 
Δράμα- Θεσσαλονίκη-
Αθήνα . Τα εισιτήρια και 
οι κρατήσεις ..θέσεων γί-
νονταν από το πρακτορείο 
Περ. Πολυχρονίδου στην 
οδό Βενιζέλου 47 με αριθ-
μό τηλεφώνου ..409.
Μετά από μερικές μέρες 
υπήρχε νέα ανακοίνωση 
ότι τα δρομολόγια ..διακό-
πτονται μέχρι ..νεωτέρας 
, χωρίς άλλη διευκρίνηση 
την οποία δεν βρήκαμε, 

αν και το αναζητήσαμε, σε 
επόμενα φύλλα του τοπι-
κού τύπου της εποχής εκεί-
νης. 

Η έρευνα μας στο τύπο 
της Θεσσαλονίκης , όπου 
και εκεί υπήρξαν καταχω-
ρήσεις για την «γραμμή» 
αυτή μας οδηγεί στο συ-
μπέρασμα ότι το εγχείρη-
μα Αεροπορικής Σύνδεσης 
ήταν μικρό σε διάρκεια με 
αεροπλάνα της εποχής τα 
οποία μόνο οι ..τολμηροί 
εμπιστεύονταν..
Στη Δράμα υπήρχε ένας 
χώρος που στη διάρκεια 
του πρώτου Παγκοσμί-
ου πολέμου Γερμανοί και 
Βούλγαροι το χρησιμοποι-
ήσουν ως διάδρομος προ-
σγείωσης αεροσκαφών , 
αυτός χρησιμοποιήθηκε 
και για πτήσεις αεροσκα-
φών της Στρατιωτικής Αε-
ροπορίας που μετείχε στην 
Μικρασιατική εκστρατεία. 
Από στοιχεία προκύπτει 
ότι στην Δράμα στάθμευε 
το 1920 η A' M.A. Δρά-
μας. και τα Α/Φ   τύπου 
BREGUET-14, DORAND 
AR-1, NIEUPORT. 
Μετά την κατοχή και 
συγκεκριμένα το 1948, 
ξεκίνησαν δρομολόγια από 
το Αεροδρόμιο του Αμυ-
γδαλεώνα στην Καβάλα. 
Οι Βούλγαροι, στην διάρ-
κεια της κατοχής, διαβλέ-
ποντας την σημασία των 
αεροπορικών συνδέσεων, 
πραγματοποίησαν σειρά 
έργων στο Αεροδρόμιο, 
χτίζοντας κτίρια και βελ-
τιώνοντας τον διάδρομο 
προσγείωσης και απογείω-
σης των αεροσκαφών.

Υπερήλικες , κάτοικοι του 
Αμυγδαλεώνα, θυμούνταν  
πριν μερικά χρόνια,  και 
μου έλεγαν ότι οι Βούλγα-
ροι τους υποχρέωναν να 
εργάζονται στα έργα εκεί-
να. 
Τα πρώτα αεροπλάνα που 
έκαναν δρομολόγια, προς 
Αθήνα, ήταν αυτά της 
Τ.Α.Ε. ενώ με χρήματα του 
Σχεδίου Μάρσαλ στρώ-
θηκε ο αεροδιάδρομος με 
«Πι-ες-Πι» που ήταν σιδε-
ρένιο πλέγμα ενωμένο ανά 
μέτρο.
Δυστυχώς είχαμε και το 
πρώτο Αεροπορικό δυστύ-
χημα το 1949 (στις 6 Ιου-
νίου), όταν αεροσκάφος 
της Τ.Α.Ε. ξεκινώντας από 
τον Αμυγδαλεώνα, με προ-
ορισμό το Αεροδρόμιο του 
Ελληνικού, τότε λέγονταν 
Χασάνι.

Στη φωτογραφία Ο Ευερ-
γέτης Φρίξος Παπαχρη-
στίδης στο Αεροδρόμιο 
του Αμυγδαλεώνα, τον 
υποδέχονται οι αρχές και 
οι κάτοικοι της Ελευθε-
ρούπολης με μπροστά τον 
Δήμαρχο Ιωάννη Φουστέ-
ρη και πολλά μέλη του Δη-
μοτικού συμβουλίου, όπως 
με είπε ο καλός μου φίλος 
και ερευνητής της ιστορίας 
Θεόδωρος Λυμπεράκης.

Στη φωτογραφία ένα αε-
ροπλάνο προσεγγίζει την 
Καβάλα με κατεύθυνση τον 
Αμυγδαλεώνα,  καλός μου 
φίλος Χαρίτων Χαρούσης 
που είναι στέλεχος της Π.Α. 
με είπε ότι ο κινητήρας δεί-
χνει ότι το  αεροπλάνο εί-
ναι DC-3 (Dakota).
Στη φωτογραφία μια  δι-
αφήμιση της πάλε πότε 
"ΟΛΥΜΠΙΑΚΗΣ - ΑΕΡΟ-
ΠΟΡΙΑΣ"  την εποχή εκείνη. 
Ερώτημα υπήρχε πτήση 
Αθήνα - Λήμνο - Καβάλα 
και αντίστροφα;  ή πτήση  
Καβάλα - Λήμνο και αντί-
στροφα ; το ίδιο ερώτημα 
στον ίδιο συνδυασμό και 
για την Αλεξανδρούπολη. 
Ο αγαπητός Πέτρος Χαι-
νάς μου έγραψε ότι υπήρ-
χε πτήση . Το αεροπλάνο 
από Αθήνα προφανώς 
σταματούσε Λήμνο αποβί-
βαζε επιβάτες και έπαιρνε 
επιβάτες για Αθήνα , που 
έρχονταν Καβάλα (Αερο-
δρόμιο Αμυγδαλεώνα) και 
μαζί με αυτούς που έφυ-
γαν από Καβάλα ταξίδευαν 
για Αθήνα.

 Στην αρχή της δεκαετί-
ας του 2000 υπήρξε ένα 
τέτοιο δρομολόγιο της 
ΟΛΥΜΠΙΑΚΗΣ από Αθήνα 
για Καβάλα, μέσω Αλε-
ξανδρούπολης, όπου οι 
επιβάτες για Καβάλα “στα-
ματούσαν” στην Αλεξαν-
δρούπολη επιβιβάζονταν 
οι επιβάτες για Αθήνα και 
στη συνέχεια το Αεροπλά-
νο κατευθύνονταν στην 
Καβάλα (Αεροδρόμιο Μέ-
γας Αλέξανδρος) όπου γί-
νονταν η αποβίβαση των 
επιβατών για Καβάλα και 
η επιβίβαση των επιβατών 
για Αθήνα ..

Προπολεμικά και τα πρώ-
τα μεταπολεμικά και  με-
τεμφυλιακά χρόνια υπήρ-
χε αεροπορική σύνδεση 
Καβάλας – Θεσσαλονίκης 
, τότε η κίνηση στο κατε-
στραμμένο από τους πο-
λέμους οδικό δίκτυο ήταν 
αδύνατη και επικίνδυνη 
λόγω συγκρούσεων και 
..ναρκών , έτσι τα αερο-
πλάνα των αεροπορικών 
εταιρειών Τ.Α.Ε. και ΕΛΛΑΣ 
έδιναν την λύση για τις με-
τακινήσεις εντός Ελλάδος.
Ο ερευνητής της ιστορίας 
και λάτρης της Αεροπορί-
ας Πασχάλης Παλαβούζης 
με έγραψε: “Ανατρέχοντας 
κάποιος στα timetable των 
εταιρειών ΤΑΕ, ΕΛΛ.Α.Σ. 
και ΟΑ των δεκαετιών ΄40 
(μετά την απελευθέρωση) 
και 50 μπορεί να βρει πολ-
λά δρομολόγια που είχαν 
την Καβάλα ως ενδιάμεση 
στάση..”.

Ο Βασίλης Νικολετόπου-
λος της οικογενείας Νικο-
λετόπουλου των Μύλων 
στην Καβάλα , που ζει στην 
Αθήνα με έγραψε: “Βεβαί-
ως υπήρχε πτήση Αθήνα 
- Λήμνο - Καβάλα και αντί-
στροφα. Ήταν οι πρώτες 
μου πτήσεις”.

Η Καβαλιώτισσα Ζωή 
Τζάρτα που ζει στην Κρήτη 
με έγραψε για την αεροπο-
ρική σύνδεση της περιοχής 
της Θεσσαλίας: “ Λάρισα: 
Το στρατιωτικό αεροδρό-
μιο της πόλης χρησιμοποι-
είται για εθνική διασύνδε-
ση με έκτακτες πτήσεις, αν 
και στο παρελθόν υπήρχε 
λειτουργία πολιτικού αε-
ροδρομίου με εμπορικές 
πτήσεις, καθώς και σύνδε-
ση με πτήσεις της Ολυμπι-
ακής Αεροπορίας, οι οποίες 
όμως διακόπηκαν το 1994, 
λόγω μειωμένης κίνησης. 
Πλέον εξυπηρετείται από 
τον Κρατικό Αερολιμένα 
Νέας Αγχιάλου στη Νέα 

Αγχίαλο (VOL), ο οποίος 
απέχει 70 χιλιόμετρα από 
το κέντρο της πόλης.

Το 1940 -1941 βομβαρ-
δίστηκε από ιταλικά και 
γερμανικά αεροπλάνα η 
πόλη της Κοζάνης, καθώς 
εκεί βρισκόταν επιτελεία 
στρατιωτικών μονάδων. 
Επίσης βομβαρδίστηκε και 
το αεροδρόμιο της πόλης, 
ευρισκόμενο στη θέση Στ’ 
Μήλιου του Τσιφλίκ(ι)...”

Ο Παναγιώτης Χατζηεμ-
μανουήλ πρόεδρος του 
συλλόγου φίλων κλασσι-
κού αθλητισμού στην Κα-

βάλα με έγραψε : “Εκεί-
νο που θυμάμαι είναι ότι 
πότε δεν πετούσαμε πάνω 
από το Άγιο Όρος , το αε-
ροπλάνο πήγαινε από το 
αεροδρόμιο πάνω από 
Θάσο ανοιχτά της Λήμνου 
,Σκύρο και Ελληνικό στην 
Εύβοια πάντα είχε πολλές 
αναταράξεις”. Μερικές 
ακόμα χρήσιμες ιστορικές 
πληροφορίες . Στις 26 
Μαΐου του 1934 ξεκίνη-
σε  το δρομολόγιο Αθήνα 
- Θεσσαλονίκη - Δράμα - 
Θεσσαλονίκη – Αθήνα. Η 
Τ.Α.Ε. (Τεχνικαί Αεροπορι-
καί Εκμεταλλεύσεις ) ξε-
κίνησε την σύνδεση με το 
Αεροδρόμιο του Αμυγδα-

λεώνα στην Καβάλα στις 
2 Σεπτεμβρίου του 1947 
όπου ξεκίνησε  η σύνδεση 
της Αθήνας με την Καβά-
λα, Ιωάννινα και Αγρίνιο. Η 
εταιρεία κατάφερε για την 
εποχή αυτή να μεταφέρει 
πλήθος αριθμού επιβατών 
ημερησίως που ανέρχο-
νταν περίπου στους 181, 
μεγάλος αριθμός επιβατών 
καθώς οι πτήσεις πραγμα-
τοποιούνταν μόνο με 6 αε-
ροσκάφη των 21 θέσεων.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς 

καταγράφει τη νεότερη 
ιστορία της πόλη
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Έναρξη Χριστουγεννιάτικων εκδηλώσεων στην 
Θάσο με την φωταγώγηση του Καραβιού στον Λιμένα

Το απόγευμα της Δευτέρας 
4 Δεκεμβρίου 2023 στο Λι-
μανάκι της Θάσου (Λιμένας) 
Θάσου, πραγματοποιήθηκε 
η εκδήλωση φωταγώγη-
σης του Χριστουγεννιάτι-
κου Καραβιού του Δήμου 
Θάσου από τον Πρόεδρο 
της Δημοτικής Κοινωφε-
λούς Επιχείρησης Θάσου 
κ, Γεώργιο Κουτσουμανή, 
παρουσία του Δήμαρχου 
Θάσου κ. Ελευθέριου Κυ-
ριακίδη, του Προέδρου 
του Δημοτικού Συμβουλίου 

Θάσου κ. Δημητρίου Πιπί-
νη, του Προέδρου του Δη-
μοτικού Λιμενικού Ταμείου 
Θάσου κ. Δημητρίου Μα-
νίτσα και των Αντιδημάρ-
χων κ. Σταύρου Τσολάκη, κ 
Σωτήρη Στρατηγέντα και κ. 
Γεωργίου Τσουλκάνη.

Στην εκδήλωση συμμετείχε 
πλήθος κάτοικων της Θά-
σου με τα παιδιά τους και 
εκπρόσωποι των τοπικών 
αρχών.

Επερώτηση της Λαϊκής Συσπείρωσης στο Περιφερειακό 
Συμβούλιο ΑΜΘ για την ακτοπλοϊκή σύνδεση Καβάλας 
και Πρίνου!

ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ

ΠΡΟΣ: κ. Πρόεδρο Περι-
φερειακού Συμβουλίου

            κ. Περιφερειάρχη 

ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ: επικε-
φαλής Παρατάξεων ΠΣ

ΘΕΜΑ: Για την ακτοπλο-
ϊκή σύνδεση Καβάλας 
και Πρίνου.

Σωματεία και φορείς της 
Θάσου και της Καβάλας 
πρόσφατα απευθύνθηκαν 
με επιστολή τους, ζητώντας 
συνάντηση, μεταξύ άλλων 
αρμόδιων και προς τον κ. 
Αντιπεριφερειάρχη Καβά-
λας για το μείζον ζήτημα 
της ακτοπλοϊκής σύνδεσης 
του νησιού με την Καβάλα. 

Στην επιστολή τους ανα-
φέρουν ότι «το δικαίωμα 
των κατοίκων της Θάσου 
για ασφαλείς τακτικές και 
γρήγορες συγκοινωνίες και 
στα δυο λιμάνια δεν δια-
σφαλίζεται σύμφωνα με το 
πρόγραμμα δρομολογίων 
που έχουν ανακοινώσει οι 
πλοιοκτήτες».

Παράλληλα καταγγέλλουν 
«την απαράδεκτη τακτι-
κή των πλοιοκτητών στις 
πορθμειακές γραμμές Θά-
σου Καβάλας να βάζουν 
τακτικά  δρομολόγια μόνο 
στην γραμμή Θάσου Κερα-
μωτής που είναι η χρυσο-
φόρα γραμμή για τα κέρδη 
τους και η γραμμή Πρίνος 
Καβαλάς να είναι ο φτω-
χός συγγενής με τα ελάχι-
στα δρομολόγια, 2-3 στον 
αριθμό, που επ ουδενί δεν 

εξυπηρετούν τις ανάγκες 
των κατοίκων».

Υπογραμμίζουν δε πως «η 
γραμμή Πρίνου Καβάλας 
είναι κρίσιμης σημασίας 
για όλο το νησί της Θά-
σου γιατί από εκεί είναι η 
πιο γρήγορη και πιο φτηνή  
πρόσβαση στην Καβάλα και 
είναι επιτακτική ανάγκη να 
ενισχυθεί η γραμμή με ικα-
νοποιητικό αριθμό  τακτι-
κών δρομολογίων που να 
εξυπηρετεί τις ανάγκες των 
κατοίκων και όχι τα κέρδη 
των πλοιοκτητών.

Η συνεχιζόμενη υποβάθμι-
ση της γραμμής Πρίνου Κα-
βάλας βάζει σε απίστευτη 
ταλαιπωρία τους κατοίκους 
της Θάσου, την ώρα που 
οι δημόσιες υπηρεσίες του 

νησιού είναι θύματα της 
πολιτικής των «αναδιαρ-
θρώσεων»,  οι περισσότε-
ρες έχουν κλείσει και όσες 
δεν έχουν κλείσει είναι 
υποβαθμισμένες».

Τονίζουν επίσης πως η συ-
νεχιζόμενη υποβάθμιση του 
Κέντρου Υγείας, που παρά 
τις προσπάθειες του προ-
σωπικού, αντιμετωπίζει σο-
βαρές ελλείψεις σε ιατρικό 
νοσηλευτικό προσωπικό 
και υποδομές, καθιστά επι-
τακτική την ανάγκη να ενι-
σχυθεί η γραμμή με τακτικά 
δρομολόγια για τη γρήγο-
ρη μεταφορά ασθενών στο 
Νοσοκομείο Καβάλας.

Όπως χαρακτηριστικά κα-
ταγγέλλουν «ασθενείς με 
βαριές ασθένειες, νεφρο-
παθείς κ.α. που χρειάζεται 
τακτικά να ταξιδεύουν στην 
Καβάλα, κάνουν ένα ταξίδι 
«Οδύσσεια», με απίστευτη 
ταλαιπωρία και οικονομικό 
κόστος, την ώρα που  οι 
εργαζόμενοι, οι συνταξι-
ούχοι, τα λαϊκά στρώματα 
του νησιού συνολικότερα 
στενάζουν από την άγρια 
αντιλαϊκή πολιτική της κυ-
βέρνησης.

Τα προβλήματα αυτά σε 
συνδυασμό με τις απαρά-
δεκτες συνθήκες εργασί-
ας των ναυτεργατών την 
υποβάθμιση των μισθών, 

καταστρατήγηση  ΣΣΕ, μεί-
ωση των οργανικών συν-
θέσεων των πλοίων, εντα-
τικοποίηση της δουλειάς, 
ελλείψεις στις λιμενικές 
εγκαταστάσεις, αποτελούν 
ένα εκρηκτικό μίγμα της 
πολιτικής της κυβέρνησης 
στις θαλάσσιες συγκοι-
νωνίες, είναι οδυνηρά για 
τους κατοίκους της Θάσου 
και τους ναυτεργάτες, ενώ 
οι εφοπλιστές γεμίζουν τα 
θησαυροφυλάκια τους με 
υπερκέρδη». 

Τα σωματεία και οι φορείς 
της Θάσου και της Καβά-
λας που υπογράφουν την 
επιστολή διεκδικούν:

• Απρόσκοπτη σύνδεση 
του νησιού με την Κα-
βάλα, 365 ήμερες το 
χρόνο, με σύγχρονα 
ασφαλή πλοία. Με κα-
θημερινά δρομολόγια 
που να εξυπηρετούν 
τις ανάγκες των κατοί-
κων και όχι το κέρδος 
των πλοιοκτητών, την 
ορθολογική κατανο-
μή των δρομολογίων 
καθ΄ όλη τη διάρκεια 
της μέρας.

• Γενναία μείωση στις τι-
μές των εισιτήριων.

• Βάρδια πλοίου επι-
φυλακής να εκτελούν 
όλα τα πλοία κυκλικά 
εναλλακτικά με όλα τα 
πλοία και από τις δυο 

γραμμές.
• Εφαρμογή των ΣΣΕ και 

προστασία των δικαιω-
μάτων των ναυτεργα-
τών με τακτικούς ελέγ-
χους από τις λιμενικές 
αρχές.

• Οργανικές συνθέσεις 
που να καλύπτουν τις 
ανάγκες των πλοίων.

• Λιμενικές σύγχρονες 
εγκαταστάσεις για 
να εξασφαλίζεται η 
ασφαλής πρόσδεση 
και φορτοεκφόρτωση 
των πλοίων.

 
Με βάση τα παραπάνω 
Επερωτάται ο κ. Περιφε-
ρειάρχης:

Αν προτίθεται να στηρίξει 
και με ποιον τρόπο τα δί-
καια αιτήματα των σωμα-
τείων και φορέων της Θά-
σου και της Καβάλας;

5/12/2023

Για τη ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙ-
ΡΩΣΗ

Οι Περιφερειακοί Σύμ-
βουλοι

Μιχαηλίδης Σιδέρης

Στεφανίδης Γιάννης

Συμεωνίδης Θεόδωρος

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ
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Μακάριος Λαζαρίδης: 
«Ο πόλεμος κατά της φοροδιαφυγής θα κερδηθεί, είτε το 
θέλουν κάποιοι, είτε όχι»

Την αυτονόητη υποχρέω-
ση όλων εφαρμογής του 
Συντάγματος που αναφέ-
ρει ότι «οι Έλληνες πολί-
τες συνεισφέρουν χωρίς 
διακρίσεις στα δημόσια 
βάρη, ανάλογα με τις δυ-
νάμεις τους», υπογράμμισε 

ο Βουλευτής Π.Ε. Καβάλας 
της Νέας Δημοκρατίας, κ. 
Μακάριος Λαζαρίδης, μι-
λώντας στην ολομέλεια της 
Βουλής για το νομοσχέδιο 
του Υπουργείου Εθνικής 
Οικονομίας και Οικονομι-
κών με τίτλο «Μέτρα για 

τον περιορισμό της φορο-
διαφυγής».

Μέχρι σήμερα, όπως είπε, 
«καμία πολιτική ηγεσία και 
κανείς πρωθυπουργός δεν 
κατάφερε να εφαρμόσει 
πιστά το γράμμα του Συ-
ντάγματος, διατηρώντας 
αναλλοίωτη μια αδικία που 
όλοι συμφωνούν ότι πρέπει 
να διορθωθεί, αλλά τελικά 
ακόμα παραμένει εδώ. Δι-
ότι αποτελεί κοινό μυστι-
κό ότι κάποιοι “επιτήδειοι” 
φρόντιζαν, με τις “πλάτες” 
της επίσημης Πολιτείας, 
να πίνουν “στην υγεία των 
κορόιδων”. Ε, λοιπόν, ήρθε 
η ώρα αυτές οι “πλάτες” 
της επίσημης Πολιτείας να 
σταματήσουν και όχι μόνο 
αυτό. Με πρωτοβουλία αυ-
τής της Κυβέρνησης, της 
Νέας Δημοκρατίας και του 
σημερινού Πρωθυπουργού, 
του Κυριάκου Μητσοτάκη, 
οι ανισότητες που διαιωνί-
ζονταν όλες αυτές τις δε-

καετίες λαμβάνουν τέλος 
και οι χρόνιες στρεβλώσεις 
αρχίζουν να διορθώνο-
νται».

Στο πλαίσιο αυτό – σημείω-
σε ο κ. Λαζαρίδης – «εντάσ-
σονται η φιλοσοφία και το 
περιεχόμενο του πολύ ση-
μαντικού αυτού σχεδίου 
νόμου… Πρόκειται για ένα 
ακόμα βήμα, μία ακόμα με-
ταρρυθμιστική δράση προς 
την κοινωνική δικαιοσύνη 
και την καλλιέργεια φο-
ρολογικής συνείδησης για 
το σύνολο των πολιτών… 
Επιδίωξή μας είναι να μην 
αδικήσουμε κανέναν, αλλά 
και να μην δεχθούμε και 
κανέναν να παρανομεί».

Έμφαση έδωσε στην «εισα-
γωγή ενός νέου και δικαι-
ότερου συστήματος φορο-
λόγησης των ελεύθερων 
επαγγελματιών. Δεν συζη-
τάμε για κεφαλικό φόρο. 
Αντιθέτως είναι μια τομή, 

με βάση την κοινή λογική, 
στο ζήτημα της φορολό-
γησης των συγκεκριμένων 
πολιτών… Πουθενά στο νο-
μοσχέδιο δεν αναφέρεται η 
οποιαδήποτε αύξηση των 
φορολογικών συντελεστών 
ή η οποιαδήποτε επιβολή 
νέου φόρου!… Παράλληλα, 
και προεκλογικά τονίζαμε 
ότι η αντιμετώπιση της φο-
ροδιαφυγής αποτελεί προ-
τεραιότητα, είχαμε μιλήσει 
συνδυαστικά και για την 
ανάγκη φορολογικής συμ-
μόρφωσης. Αυτός ο στόχος 
επιχειρείται να επιτευχθεί 
με το παρόν σχέδιο νόμου».

Ο κ. Λαζαρίδης τόνισε ότι 
το ποσό των 552.000.000 
ευρώ που θα συγκεντρω-
θεί από το νέο σύστημα 
φορολόγησης, «δεν θα 
πάει σε ένα βαρέλι δίχως 
πάτο, αλλά θα επιστρέψει 
στην κοινωνία. Όσοι λοιπόν 
απορρίπτουν και δαιμονο-
ποιούν το σχέδιο για την 

καταπολέμηση της φορο-
διαφυγής να ξέρουν πως 
ταυτόχρονα στερούν από 
τους πολίτες το δικαίωμα 
για καλύτερες υποδομές, 
καλύτερη εκπαίδευση, κα-
λύτερη υγεία, ισχυρότερη 
άμυνα».

Το εν λόγω φορολογικό 
νομοσχέδιο, σημείωσε, 
«έρχεται να αντιμετωπίσει 
δίκαια ένα χρόνιο πρόβλη-
μα. Όσοι καλύπτονται πίσω 
από την στρεβλή πραγματι-
κότητα των προηγούμενων 
χρόνων, με θύματα όσους 
δεν μπορούν να αποκρύ-
ψουν τα εισοδήματά τους, 
καλά θα κάνουν να ανησυ-
χούν. Επιτέλους, υπάρχει 
μια σοβαρή και υπεύθυνη 
Κυβέρνηση, με πολιτική νο-
μιμοποίηση, βούληση και 
τεχνική επάρκεια για να το 
πετύχει. Ο πόλεμος κατά 
της φοροδιαφυγής θα κερ-
δηθεί, είτε το θέλουν κά-
ποιοι, είτε όχι».

Αγγελική Δεληκάρη 
Το Ειρηνοδικείο Θάσου θα συνεχίσει να λειτουργεί κανονικά

Δια στόματος του Υφυ-
πουργού Δικαιοσύνης 
η διαβεβαίωση κατά τη 
συνάντησή του με τη 
βουλευτή Καβάλας

Ανταποκρινόμενη στην 
αγωνία που εξέφρασε το 
Δημοτικό Συμβούλιο Θά-
σου με ψήφισμά του την 
20η Νοεμβρίου 2023, η 
βουλευτής Καβάλας με τη 
Νέα Δημοκρατία, Αγγελι-

κή Δεληκάρη συναντήθηκε 
την Πέμπτη 5 Δεκεμβρίου 
2023 στο Υπουργείο Δικαι-
οσύνης με τον Υφυπουρ-
γό Δικαιοσύνης, Ιωάννη 
Μπούγα.

Στην πολύ παραγωγική 
αυτή συνάντηση η κ. Δε-
ληκάρη τόνισε τη σημασία 
που έχει για το νησί η δια-
τήρηση του Ειρηνοδικείου, 
προκειμένου να εξυπηρε-

τούνται με τον καλύτερο 
τρόπο οι πολίτες της Θά-
σου.

Ο κ. Μπούγας σημείωσε 
πως το Δικαστήριο θα συ-
νεχίσει να λειτουργεί κανο-
νικά, καθώς δεν υπήρχαν 
εκ μέρους της ηγεσίας του 
Υπουργείου σκέψεις για κα-
τάργησή του. Μάλιστα εξε-
τάζεται σοβαρά το ενδεχό-
μενο της αναβάθμισής του.

Κώστας Μορφίδης 
Άδικη η πολιτική σε βάρος των ελεύθερων επαγγελματιών

«Κάποιοι πρέπει να πλη-
ρώσουν τα επιδόματα 
που θα δώσει η κυβέρ-
νηση και αυτοί είναι οι 
ελεύθεροι επαγγελμα-
τίες / Πολιτικό λάθος 
που δεν στηρίζεται στην 
πολιτική, αλλά σε προ-
σωπικές απόψεις η Νέα 
Αριστερά»

«Το νέο φορολογικό νο-
μοσχέδιο είναι η απόδειξη 
πως η κυβέρνηση παρα-
πλάνησε,  κορόιδεψε ου-
σιαστικά τους ελεύθερους 
επαγγελματίες της χώρας, 
καθώς τους έλεγε πριν από 
τις εκλογές ότι δεν θα επι-

βάλει κανέναν νέο φόρο κι 
ότι θα μείωνε τη φορολο-
γία κατά 30%, όμως λίγους 
μήνες μετά έκανε το ακρι-
βώς αντίθετο».

Τα παραπάνω σημείωσε 
στο πλαίσιο δηλώσεων που 
έκανε στον «Ενήμερο», ο 
γραμματέας της Ν.Ε. Κα-
βάλας του ΣΥ.ΡΙΖ.Α. – Π.Σ., 
Κώστας Μορφίδης, ο οποί-
ος πέρα από το νέο φορο-
λογικό νομοσχέδιο για τους 
ελεύθερους επαγγελματίες, 
μίλησε και για τη σύσταση 
σε κοινοβουλευτική ομάδα 
των 11 αποχωρησάντων 
βουλευτών του ΣΥ.ΡΙΖ.Α. – 

Π.Σ., με την επωνυμία «Νέα 
Αριστερά».

«Κάποιοι πρέπει να πλη-
ρώσουν τα επιδόματα 
που θα δώσει η κυβέρ-
νηση και αυτοί είναι οι 
ελεύθεροι επαγγελματί-
ες…»

«Το νέο νομοσχέδιο προ-
σθέτει φορολογικά βάρη 
στις πλάτες των ελεύθε-
ρων επαγγελματιών, χωρίς 
να το συζητήσει με κανέναν 
και μάλιστα με μία διάθεση, 
μου λείπουν αυτά τα χρή-
ματα και πρέπει κάπου να 
τα βρω για να δώσω επιδό-
ματα. Άρα λοιπόν κάποιοι 
πρέπει να πληρώσουν τα 
επιδόματα που θα δώσει η 
κυβέρνηση και αυτοί είναι 
οι ελεύθεροι επαγγελμα-
τίες. Δεν υπάρχει κανένας 
προγραμματισμός, καμία 
διάθεση εξορθολογισμού 
των εσόδων του Κράτους 
που συνεχίζουν να είναι 
υπέρογκα σε σχέση με τα 
προϋπολογισθέντα. Η κυ-
βέρνηση αντί να πάρει από 
αυτά τα χρήματα που είναι 
πάρα πολλά, που κερδίζει 

από τον Φ.Π.Α., από την 
ακρίβεια, από τα καύσιμα 
και από το ρεύμα, ρίχνει 
τα βάρη στους ελεύθερους 
επαγγελματίες», ανέφερε 
χαρακτηριστικά ο Κώστας 
Μορφίδης. 

«Η κυβέρνηση νομίζω 
ότι θα λάβει το μήνυμα 
από τους πολίτες στις 
ευρωεκλογές κι αυτό 
πρέπει να είναι ένα πο-
λιτικό μήνυμα κι όχι ένα 
μήνυμα αντίδρασης…»

«Είναι μία άδικη τελείως 
πολιτική από την πλευρά 
της κυβέρνησης και νομίζω 
ότι η αντίδραση των ελεύ-
θερων επαγγελματιών δεί-
χνει το ότι καταλαβαίνουν 
το μέγεθος της κοροϊδίας, 
που είναι πάρα πολύ με-
γάλο. Η κυβέρνηση νομίζω 
ότι θα λάβει  το μήνυμα 
από τους πολίτες στις ευ-
ρωεκλογές κι αυτό πρέ-
πει να είναι ένα πολιτικό 
μήνυμα κι όχι ένα μήνυμα 
αντίδρασης, όπως είδαμε 
και τελευταία στις εθνικές 
εκλογές, με μια αντίδραση 
η οποία πηγαίνει στα χαμέ-

να και σε κόμματα που πε-
ρισσότερο προσομοιάζουν 
με τρολ παρά με πολιτικές 
παρατάξεις, οι οποίες μπο-
ρούν να παράγουν πολιτι-
κή. Άρα λοιπόν η δική μας 
δουλειά και των κομμάτων 
που βλέπουν σοβαρά την 
πολιτική και θέλουν να 
προσφέρουν στον τόπο, 
είναι ότι η αντίδρασή μας 
να είναι πολιτική, η σχέση 
μας με τον κόσμο να είναι 
τέτοια που να μπορούμε 
να εξηγήσουμε τις θέσεις 
μας και να καταδείξουμε το 
πόσο άδικη και επικίνδυνη 
είναι η πολιτική της Νέας 
Δημοκρατίας», συμπλή-
ρωσε σχετικά ο γραμματέ-
ας της Ν.Ε. Καβάλας του 
ΣΥ.ΡΙΖ.Α. – Π.Σ. 

Για τη Νέα Αριστερά: 
«Εμείς πιστεύουμε ότι 
είναι λάθος η επιλογή 
τους. Είναι ένα πολιτικό 
λάθος που δεν στηρίζε-
ται στην πολιτική, αλλά 
σε προσωπικές από-
ψεις…»

Όσον αφορά τέλος την Νέα 
Αριστερά, ο Κώστας Μορ-

φίδης, σχολίασε: «Επιλογές 
κάνουν. Εμείς πιστεύουμε 
ότι είναι λάθος η επιλογή 
τους. Είναι ένα πολιτικό 
λάθος που δεν στηρίζε-
ται στην πολιτική, αλλά σε 
προσωπικές απόψεις. Πι-
στεύουμε ότι στο μέλλον 
κι όταν αποδειχθεί το λά-
θος των επιλογών τους θα 
βρεθούμε ξανά. Αυτό που 
θα έπρεπε να μας ενώνει 
στο οποίο είμαστε σταθε-
ροί και θα παλέψουμε για 
αυτό είναι οι ανάγκες του 
ελληνικού λαού και το πως 
εμείς θα τις υπηρετήσουμε 
από όποια θέση έχουμε στο 
πολιτικό σύστημα. Σίγουρα 
η δημοσκοπική καταγρα-
φή της Νέας Αριστεράς θα 
αφορά τον ΣΥ,ΡΙΖ.Α. – Π.Σ., 
αλλά η τελική καταγρα-
φή και αυτή που θα κρίνει 
όλους μας, είναι η κάλπη 
των ευρωεκλογών, γιατί οι 
δημοσκοπήσεις πέραν από 
μία απεικόνιση, αποτελέ-
σματα δεν μπορούν να φέ-
ρουν». 

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ
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Επιταγή ακρίβειας 
Πότε πιστώνεται στους χαμηλοσυνταξιούχους  
Πόσοι θα πάρουν επιπλέον αύξηση και γιατί

«Φωτιά» έχουν πάρει 
οι υπηρεσίες του ΕΦΚΑ 
που τροφοδοτούν με 
αρχεία το πληροφο-
ριακό σύστημα καθώς 
μέσα στο τελευταίο δε-
καήμερο του Δεκεμβρί-
ου ,πρέπει να καταβλη-
θούν: οι αυξήσεις 3% 
στους συνταξιούχους, 
το επίδομα προσωπικής 

διαφοράς, η επιταγή 
ακρίβειας ( επίδομα κοι-
νωνικής αλληλεγγύης)  
και οι αυξήσεις ( πέμπτη 
και τελευταία δόση) 
που απορρέουν από το 
νόμο Βρούτση για όσους 
έχουν διανύσει ασφα-
λιστικό βίο άνω των 30 
ετών.

Η πρεμιέρα της επιταγής 
ακρίβειας
H εκκίνηση θα γίνει από 
την επιταγή ακρίβειας 150 
ευρώ, η οποία θα καταβλη-
θεί σύμφωνα με πληροφο-
ρίες στις 18 Δεκεμβρίου σε 
1 εκ. 55 χιλιάδες  χαμηλο-
συνταξιούχους που έλαβαν  
κύρια σύνταξη γήρατος, 
αναπηρίας ή θανάτου μη-
νός Οκτωβρίου 2023 και το 
εισόδημα τους  από κύριες 

συντάξεις δεν υπερβαίνει 
προ φόρου  τα  700  ευρώ 
το μήνα (8.400 το χρόνο) 
ενώ δεν πρέπει να έχουν  
προσωπική διαφορά ή αν 
έχουν να είναι  μικρότερη 
των 10 ευρώ.

Επίσης θα δοθεί σε συντα-
ξιούχους του e-Ε.Φ.Κ.Α., οι 
οποίοι έλαβαν προσυντα-
ξιοδοτική παροχή μηνός 
Οκτωβρίου 2023.

Οι διορθώσεις των λα-
θών 

Επιπλέον ταυτόχρονα με 
την πίστωση των αυξη-
μένων συντάξεων για το 
2024  θα διορθωθεί και  
μέρος των λαθών που έγι-
ναν κατά την προηγούμενη 
καταβολή των αυξήσεων 

7.75%. Υπενθυμίζουμε ότι 
τέλος Ιανουαρίου 2023 
είχε πιστωθεί η αναδρομική 
αύξηση δύο μηνών στις συ-
ντάξεις.

Όμως εκ παραδρομής πε-
ρίπου 15.000 συνταξιού-
χοι δεν πήραν καθόλου 
αναδρομικά ενώ άλλοι 
500.000 έλαβαν διπλό 
αναδρομικό ποσό. Κατά τις 
πληρωμές στο τέλος Δε-
κεμβρίου θα δει μεγαλύτε-
ρες αυξήσεις η ομάδα των 
15.000 συνταξιούχων ενώ 
τέλος Ιανουαρίου με τις συ-
ντάξεις του Φεβρουαρίου  
θα γίνει ο συμψηφισμός για 
τη δεύτερη κατηγορία με 
χρεωστικό υπόλοιπο.

Οι αυξημένες κατά 3% συ-
ντάξεις θα καταβληθούν 

στις 20 και 22 Δεκεμβρίου 
ενώ το επίδομα προσω-
πικής διαφοράς 100-200 
ευρώ θα δοθεί στις 21 Δε-
κεμβρίου.

Οι δικαιούχοι του επιδό-
ματος προσωπικής δια-
φοράς

Δικαιούχοι του επιδόμα-
τος προσωπικής διαφοράς 
είναι περίπου 742.772 
συνταξιούχοι οι οποίοι δε 
θα δουν ζεστό χρήμα στην 
τσέπη αλλά αυξήσεις μόνο 
στα χαρτιά καθώς διατη-
ρούν προσωπική διαφορά 
η οποία θα συμψηφίζεται 
με τις αυξήσεις έως ότου 
μηδενιστεί. Το επίδομα εί-
ναι ανάλογο της κύριας σύ-
νταξης ή του αθροίσματος 
κύριων συντάξεων.

Τα στοιχεία του ΕΦΚΑ

Σύμφωνα με τα στοι-
χεία του ΕΦΚΑ  175.161 
συνταξιούχοι, με κύρια 
σύνταξη ή άθροισμα ως 
700 ευρώ θα λάβουν 
200 ευρώ:

1. 258.993 συνταξιού-
χοι, με κύρια σύνταξη 
ή άθροισμα, από τα 
700,01 ως 1.100 ευρώ 
θα λάβουν 150 ευρώ.

2. συνταξιούχοι συντα-
ξιούχοι, με κύρια σύ-
νταξη ή άθροισμα από 
1.100,01 ως 1.600 
ευρώ θα λάβουν  100 
ευρώ του επιδόματος. 
Συντάξεις άνω των 
1.600 ευρώ δεν παίρ-
νουν επίδομα.

Θεόδωρος Σκυλακάκης 
«Περιμένετε μέχρι την 1.1.2024. να δείτε τις τελικές τιμές των 
τιμολογίων για να επιλέξετε πάροχο»

Να περιμένουν μέχρι 
την 1.1.2024 οι κατα-
ναλωτές, πριν αποφασί-
σουν ποιο τιμολόγιο θα 
επιλέξουν, συνέστησε ο 
υπουργός Περιβάλλο-
ντος και Ενέργειας, κ. 
Θόδωρος Σκυλακάκης, 
υπογραμμίζοντας πως 
τότε μόνο θα μπορούν 
να ξέρουν ποιες θα είναι 
οι τελικές τιμές των τι-
μολογίων που προσφέ-
ρουν οι πάροχοι.

Μιλώντας, σήμερα το με-
σημέρι, στο ραδιόφωνο 

του ΣΚΑΪ, εξήγησε τί ακρι-
βώς αλλάζει στα τιμολόγια 
ρεύματος. «Θα σας έλεγα 
να κάνετε λίγο υπομονή, 
να δείτε τα τιμολόγια την 
1.1.2024. Σας πληροφορώ 
ότι αν η τιμή της χονδρι-
κής είναι καλή τον Δεκέμ-
βριο, τα τιμολόγια θα είναι 
πολύ καλά από 1.1.2024» 
δήλωσε ο κ. Σκυλακάκης. 
Μάλιστα, για το 30%  περί-
που των νοικοκυριών (σ.σ. 
πολύτεκνοι και όσοι λαμ-
βάνουν επίδομα θέρμανσης 
ηλεκτρικής ενέργειας) η 
τιμή θα είναι καλύτερη και 

από αυτήν με τις επιδοτή-
σεις.
«Όσοι έχουν κοινωνικό τι-
μολόγιο, θα έχουν τις τιμές 
που 1.1.2024 θα είναι ίδιες 
με τις τιμές με επιδοτήσεις. 
Αν για παράδειγμα είναι 
120 ευρώ η τιμή χονδρικής 
τον Δεκέμβριο, θα έχουν 
στο μεγαλύτερο κομμά-
τι των παρόχων, περίπου 
15,5-16 σεντς την κιλο-
βατώρα, και ταυτόχρονα 
θα έχουν και επιδότηση» 
επισήμανε χαρακτηριστικά 
ο υπουργός, για να προ-
σθέσει πως για άλλα: «…1,2 
εκατομμύρια νοικοκυριά, 
που είναι πιο ενεργειακά 
ευάλωτα, γιατί θερμαίνο-
νταν με ηλεκτρικό και δεν 
έπαιρναν επίδομα θέρ-
μανσης, θα έχουν από 45 
μέχρι 480 ευρώ πρόσθετη 
βοήθεια αυτό το χειμώνα, 
που θα το δουν στους λο-
γαριασμούς τους, οι οποί-
οι θα είναι κατά συνέπεια 
τον Ιανουάριο χαμηλότεροι 
από αυτούς που έχουν σή-
μερα», είπε, όπως μεταδίδει 
το ΑΠΕ-ΜΠΕ.

Επιπρόσθετα, ο κ. Σκυλα-
κάκης τόνισε: «Το πιο ση-
μαντικό που θέλω να κα-
ταλάβει ο κόσμος είναι να 
μην πέφτει στην παγίδα της 
σύγχυσης. Περιμένετε μέ-
χρι την 1.1.2024 να δείτε 
τις τελικές τιμές των τιμο-
λογίων». Αναφερόμενος, 
ειδικά, στη μεταρρύθμιση 
του υπουργείου Περιβάλ-
λοντος και Ενέργειας, για 
τα τιμολόγια σημείωσε: 
«Είχαμε 30 – 40 διαφορε-
τικά τιμολόγια και τα ομα-
δοποιήσαμε σε 3 μεγάλες 
κατηγορίες με εισήγηση 
της ΡΑΑΕΥ. Δηλαδή τα 
σταθερά, αυτά που αγορά-
ζεις και έχεις μία σταθερή 
τιμή, τα κυμαινόμενα, αυτά 
που αγοράζεις, αλλά παίζει 
η τιμή ανάλογα με το πώς 
εξελίσσεται το κόστος του 
ηλεκτρικού ρεύματος και 
τα δυναμικά, που δεν μας 
αφορούν ως νοικοκυριά, 
γιατί αφορούν αυτούς που 
έχουν έξυπνους μετρητές. 
Η μόνη διαφορά, πέραν του 
να κατηγοριοποιήσουμε τα 
τιμολόγια σε τρεις κατηγο-

ρίες, είναι ότι προσθέσαμε 
ένα τέταρτο τιμολόγιο, στο 
οποίο οι πάροχοι είναι υπο-
χρεωμένοι να δίνουν μία 
τιμή, που είναι ευθέως συ-
γκρίσιμη για όλους».

Ο λόγος για το πράσινο τι-
μολόγιο, το οποίο έχει πολύ 
χαμηλό πάγιο (έως 5 ευρώ) 
και η τιμή χρέωσης θα ανα-
κοινώνεται την πρώτη ημέ-
ρα κάθε μήνα στην ιστοσε-
λίδα του παρόχου και θα 
κοινοποιείται στην ΡΑΑΕΥ. 
Αυτή η τιμή θα είναι «κλει-
δωμένη» για ολόκληρο το 
μήνα, ενώ θα είναι εύκολη 
η σύγκριση των τιμών δι-
αφορετικών παρόχων από 
1.1.2024, μέσω του σχετι-
κού εργαλείου που διαμορ-
φώνει η ΡΑΑΕΥ. Ο υπουρ-
γός τόνισε πως: «Κάποιοι 
πάροχοι δεν είναι καθόλου 
ευτυχείς για αυτό το τιμο-
λόγιο. Κάποιοι, μου θυμί-
ζουν αυτό που λέγεται για 
το “διάβολο και το λιβάνι” 
στο πώς αντιμετωπίζουν 
το πράσινο τιμολόγιο». Και 
αυτό, διότι όπως είπε: «…

Δεν θέλουν κάποιοι από 
τους παρόχους να συγκρί-
νονται οι τιμές και συμπερι-
φέρονται σαν να θέλουν να 
προκαλέσουν μία ευρύτερη 
σύγχυση».

Ο κ. Σκυλακάκης ανέφε-
ρε, ακόμη, πως: «Για πάρα 
πολλές περιπτώσεις, τα 
τελευταία χρόνια, υπήρχε 
μια μεγάλη προσφορά για 
έναν με δυο μήνες και μετά 
ακολουθούσαν χρεώσεις, 
οι οποίες ήταν πολύ πιο 
δύσκολες για τους κατα-
ναλωτές. Και με αυτό τον 
τρόπο, οι πολίτες πήγαιναν 
σε τιμολόγια που ήταν πιο 
κερδοφόρα για τους παρό-
χους». 
Για να μπει τέλος, λοιπόν, 
σε αυτές τις πρακτικές ει-
σήχθη το πράσινο τιμολό-
γιο: «Ο στόχος ο δικός μας 
είναι να υπάρχει ανταγω-
νισμός. Και ανταγωνισμός 
υπάρχει μόνο όταν οι κατα-
ναλωτές ξέρουν τις τιμές» 
δήλωσε, χαρακτηριστικά, ο 
υπουργός Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας.
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ΠΑΙΔΙΑ ΣΕ ΡΟΛΟ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ

Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να απαντήσω 
με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις που  αφορούν προβλη-
ματισμούς σας σχετικά με τα παιδιά και την εκπαιδευτι-
κή τους πορεία. Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο 

vvasiliad@outlook.com ή 
τηλεφωνείστε στο 

2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΕΥΤΥΧΏΣ, ΜΌΝΌ 30 ΝΕΚΡΌΊ!
Στις εκλογές που διενήργησε ο Βούλγαρος το 1868 η χώρα θρήνησε πολλά θύματα. Έτσι συνέβαι-
νε κάθε φορά που γινόταν εκλογές.

Η εφημερίδα ‘’ΕΛΠΙΣ’’ στο φύλλο της 4.4.1868 γράφει: ‘’Αι εκλογαί επερατώθησαν εν πάσαις ταις 
επαρχίαις. Ευτυχώς μόνο τριάκοντα περίπου τάφοι ηνεώχθησαν και πεντήκοντα περίπου επληγώ-
θησαν..!

Ο Βούλγαρος όμως υπέδειξε στο υπουργείο Στρατιωτικών να παραδεχθεί ότι μόνο 10 σκοτώθηκαν 
και δεκατρείς πληγώθηκαν!
Όμως υπήρχαν και χειρότερα.
Το 1844 κατά τις εκλογές υπολογίζεται ότι σκοτώθηκαν οκτακόσια άτομα!!

ΊΦΊΚΡΑΤΗΣ
Σε μια δημόσια συνέλευση των Αθηναίων κάποιος ρώτησε 
τον στρατηγό Ιφικράτη που καταγόταν από πτωχή οικογέ-
νεια:

‘’Ποιος είσαι εσύ που ζητάς την αρχηγία; Ιππεύς;  Τοξότης; 
Λογχοφόρος;  Ή πεζός;’’

‘’Τίποτα από όλα αυτά ‘’ αποκρίθηκε ο Ιφικράτης

‘’Είμαι όμως εκείνος, που γνωρίζει να κυβερνά όλους αυ-
τούς που ανέφερες’’

13.12.1943 
Τραγωδία στα Καλάβρυτα. Τα Γερμανικά στρατεύματα εκτελούν 
1.720 κατοίκους και πυρπολούν χωριά της περιοχής.
13.12 1967 
Παταγώδης σποτυχία του κινήματος του Βασιλέως Κωνσταντίνου 
κατά του καθεστώτος της 21ης Απριλίου το οποίο αμέσως εκή-
ρυξε έκπτωτο τον Κων/νο.
15.12.1827 
Ο Αστιγξ επιβαίνοντας του ατμοκίνητου πολεμικού ‘’Καρτερί-
α’’καταλαμβάνει την νησίδα Βασιλάδι του Μεσολογγίου φονεύο-
ντας όλους τους Τούρκους

............................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…

Η παιδική ηλικία είναι 
συνυφασμένη με τη 
χαρά, τον αυθορ-

μητισμό και την ανεμελιά. 
Οι περισσότεροι ενήλικες 
αναπολούν αυτή τη περί-
οδο της ζωής τους καθώς 
θεωρείται η πιο αγνή και 
‘καθαρή’  περίοδος που 
βιώνει ο άνθρωπος .

Αργότερα περνάμε στη 
φάση της εφηβείας,  που 
θεωρείται ιδιαίτερα δύ-
σκολη αλλά και γοητευτι-
κή καθώς το άτομο απο-
κτά ταυτότητα, ‘’ διψάει’’ 
για ζωή, κάνει όνειρα και 
δεν συμβιβάζεται.

Μετά την ενηλικίωσή του, 
ο άνθρωπος εκπληρώνει 
τους στόχους του, προ-
σγειώνεται στην πραγ-
ματικότητα, του είναι 
πιο εύκολο να διακρίνει 
το σωστό από το λάθος, 
αλλά από την άλλη δυ-
ναμώνει καθώς καλείται 
να ανταπεξέλθει στα προ-
βλήματα της ζωής.  

Έτσι, μπορεί να προστα-
τεύσει τα παιδιά και τους 
εφήβους, συμβουλεύο-
ντάς τους  και διδάσκο-
ντάς τους μαθήματα ζωής 
ώστε να πράττουν συνετά 
και να αποφεύγουν  λάθη 
που έκαναν και αυτοί στην 
ηλικία τους. 

Μήπως αυτή η διδασκα-
λία μπορεί να είναι αμφί-
δρομη και να μην είμαστε 
μόνο δάσκαλοι αλλά και 
διδασκόμενοι από τα παι-
διά;

Τα παιδιά και οι έφηβοι 
είναι η εξέλιξη της κοινω-
νίας μας, την οποία πρέ-
πει να παρακολουθούμε, 
να λαμβάνουμε μηνύματα,  
ώστε να βγάζουμε συμπε-
ράσματα και να προσαρ-
μόζουμε καινοτόμες εκ-
παιδευτικές μεθόδους.

Επίσης, τα παιδιά και οι 
έφηβοι μας διδάσκουν 
υπενθυμίζοντάς μας να 

χρησιμοποιούμε τη φα-
ντασία μας και το πείσμα 
μας για να τους μεταφέ-
ρουμε γνώσεις και αξίες 
αποτελεσματικά. Επιπλέον 
μας διδάσκουν να ζούμε 
πιο έντονα και δημιουρ-
γικά καθώς η ρουτίνα της 
καθημερινότητας των ενη-
λίκων ενισχύει την αδρα-
νοποίηση της πνευματικής 
τους καλλιέργειας.

Επομένως, η ενασχόληση 
με τη φροντίδα και την 
εκπαίδευση των παιδιών 
και των εφήβων, μας  δι-
δάσκει ευρηματικότητα, 
προσαρμοστικότητα, μας 
κάνει πιο δραστήριους και 
καλύτερους για εμάς αλλά 
και για αυτούς.

Μας ρωτάτε, απαντούμε

Η κυρία Μ.Λ. ρωτάει: ‘’…
Είμαι εκπαιδευτικός και 
μητέρα ενός τετράχρονου 
παιδιού. Είμαι στην ευχά-
ριστη θέση να δηλώσω ότι 
από τότε που έγινα μητέρα 
έχω γίνει και καλύτερη εκ-
παιδευτικός. Το παιδί μου 
με έχει κάνει να σκέφτομαι 
πολύ πιο δημιουργικά και 
να εφευρίσκω τρόπους για 
να μαθαίνει πράγματα, τα 
οποία μεταφέρω και στη 
τάξη και λειτουργούν απο-
τελεσματικά. Εύχομαι η το-
ποθέτησή μου να εμπνεύ-
σει συναδέλφους και να 
τους βοηθήσει’’.

Αγαπητή κυρία,  

Είναι αξιοθαύμαστο που 
η μητρότητα ενίσχυσε 
τόσο τη ψυχοσύνθεση και 
τη δημιουργικότητα σας,  
Παραδίδετε ένα σπουδαίο 
μάθημα και τονίζετε ότι 
για έναν εκπαιδευτικό, οι 
μαθητές του είναι κατά 
κάποιο τρόπο παιδιά του 
και πρέπει να τα αντιμε-
τωπίζει με ευαισθησία, 
τρυφερότητα και να νοιά-
ζεται για τις ιδιαιτερότη-
τές τους, εφευρίσκοντας 
τρόπους  διδασκαλίας κα-
τάλληλους και εύστοχους. 
Όσο περισσότερη ψυχή 
δίνει ένας εκπαιδευτικός 
στη δουλειά του, τόσο πιο 
αποτελεσματικός, δυνα-
τός είναι και μένει αξέχα-
στος στους μαθητές του. 

Ευχές για επιτυχία

‘..η πρόλη-
ψη είναι η 
καλύτερη 
θεραπεία 
τέτοιων 
κρουσμά-
των απο-
κλίνουσας 
συμπερι-
φοράς..’
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Αντίθετες οι ΔΕΥΑ της χώρας με την συγχώνευση 
των ΔΕΥΑ και τις συμπράξεις με τους ιδιώτες

Σε μαζική συγχώνευση των 
Δημοτικών Επιχειρήσεων 
Ύδρευσης Αποχέτευσης, 
που θα υπάγονται σε έναν 
νέο Ενιαίο φορέα Διαχείρι-
σης Υδάτων, με ριζικές αλ-
λαγές στον τρόπο διαχείρι-
σης και λειτουργία τους, με 
δυνατότητα συμπράξεων 
με τον ιδιωτικό τομέα, σχε-
διάζει η κυβέρνηση, όπως 
φάνηκε ξεκάθαρα από το 
νομοσχέδιο του υπουρ-
γείου Περιβάλλοντος και 

Ενέργειας, που εγκρίθηκε 
την Πέμπτη από το υπουρ-
γικό Συμβούλιο.

Το συγκεκριμένο νομοσχέ-
διο που σύμφωνα με το 
υπουργείο, προωθεί την 
προσαρμογή στην κλιμα-
τική αλλαγή, την επίτευξη 
της αστικής ανθεκτικότη-
τας, την προστασία του 
περιβάλλοντος και την κα-
ταστολή της αυθαίρετης 
δόμησης, παρουσιάστηκε 

από τον αρμόδιο υπουργό 
Περιβάλλοντος και Ενέρ-
γειας, Θεόδωρο Σκυλακά-
κη.

Το επόμενο διάστημα το 
νομοσχέδιο θα κατατεθεί 
για διαβούλευση και με την 
είσοδο του νέου χρόνου 
αναμένεται να κατατεθεί 
στη Βουλή προς ψήφιση 
και συζήτηση.

Λαϊκή Συσπείρωση  
Η πιθανότητα ιδιωτικοποίησης του νερού με τις 
συγχωνεύσεις των ΔΕΥΑ

ΠΑΡΑΠΕΡΑ ΙΔΙΩΤΙΚΟ-
ΠΟΙΗΣΗ ΤΟΥ ΝΕΡΟΥ 
ΜΕ ΤΙΣ ΣΥΓΧΩΝΕΥΣΕΙΣ 
ΤΩΝ ΔΕΥΑ (ΣΤΑ ΠΡΟΤΥ-
ΠΑ ΗΛ. ΡΕΥΜΑΤΟΣ, ΤΗ-
ΛΕΠΙΚΟΙΝΙΩΝ, ΣΙΔΗΡΟ-
ΔΡΟΜΩΝ) ΘΗΛΙΑ ΣΤΟ 
ΛΑΙΜΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ  
ΚΑΙ ΚΑΤΑΝΑΛΩΤΩΝ!

Σε πλήρη εξέλιξη βρίσκεται 
η μεθόδευση της κυβέρ-
νησης να προχωρήσει ένα 

βήμα παραπέρα την ιδιωτι-
κοποίηση των ΔΕΥΑ, με τη 
συγχώνευση τους. Βρήκε 
το άλλοθι για την κατάρ-
γηση των ΔΕΥΑ, λόγω της 
αδυναμίας τους, μεταξύ 
άλλων, να καλύψουν τις 
υπέρογκες αυξήσεις του 
ηλ. ρεύματος.

Η επικίνδυνη αυτή εξέλιξη 
αποτελεί  κρίκο στην αλυ-
σίδα της ιδιωτικοποίησης 
που ξεκίνησε με τη μεγαλύ-

τερη ΔΕΥΑ της χώρας, την 
ΕΥΔΑΠ, με την εισαγωγή 
της στο Χρηματιστήριο ήδη 
από το 1999 (κυβέρνηση 
ΠΑΣΟΚ), φτάνοντας σήμε-
ρα να κατέχεται από ιδιώ-
τες το 39% των μετοχών 
της. Ενώ από το 2010 μέ-
χρι σήμερα οι κυβερνήσεις 
παρέδωσαν την εταιρεία 
αρχικά στο ΤΑΙΠΕΔ (ΝΔ – 
ΠΑΣΟΚ) και στη συνέχεια 
στο Υπερταμείο (ΣΥΡΙΖΑ) 
προς περαιτέρω «αξιοποίη-
ση», ακολουθώντας και τις 
σχετικές ευρωενωσιακές 
κατευθύνσεις. Στην ίδια κα-
τεύθυνση και την ίδια περί-
που περίοδο κινήθηκε και 
η ιδιωτικοποίηση της δεύ-
τερης μεγαλύτερης ΔΕΥΑ,  
ΕΥΑΘ της  Θεσσαλονίκης.

Και επειδή τρώγοντας έρ-
χεται η όρεξη της επιχει-
ρηματικής πρωτοβουλίας, 
έφτασε η ώρα και των μι-
κρότερων ΔΕΥΑ, οι οποίες 
βέβαια πρέπει να γίνουν 
μεγάλες για να συμφέρει 
στους “επενδυτές”.

Έτσι η κυβέρνηση προχω-
ράει στη συνένωση των 

ΔΕΥΑ, αφού ήδη έστρωσε 
το έδαφος με την ένταξη 
του νερού και των απορ-
ριμμάτων στη Ρυθμιστική 
Αρχή Ενέργειας, μία  κοι-
νοτική υποχρέωση και προ-
απαιτούμενο του Ταμείου 
Ανάκαμψης, κι ας ισχυρι-
ζόταν, λίγους μήνες πριν, 
όταν νομοθετούσε τη Ρυθ-
μιστική Αρχή, ότι δεν έχει 
σχέση με τις συγχωνεύσεις 
και την παραπέρα ιδιωτικο-
ποίηση του νερού. Ο ρόλος 
της Αρχής θα είναι, μεταξύ 
άλλων, η κοστολόγηση και 
τιμολόγηση του νερού με 
προκαθορισμένα ιδιωτι-
κοοικονομικά κριτήρια. Η 
Ρυθμιστική Αρχή απαιτεί 
συλλογή και επεξεργασία 
μεγάλου όγκου δεδομένων 
που τέτοια δυνατότητα 
τώρα έχουν μόνο οι ΕΥΔΑΠ 
και ΕΥΑΘ. Γι αυτό τώρα 
προχωράει η συγκέντρωση 
και συγκεντροποίηση, με τη 
συνένωση όλων των ΔΕΥΑ. 

Η κυβέρνηση προωθεί πα-
ραπέρα την ”απελευθέρω-
ση” και του νερού κατά τα 
πρότυπα της Ενέργειας, 
των σιδηροδρόμων, των 

τηλεπικοινωνιών. Τα σπα-
σμένα θα πληρώσει η λαϊκή 
οικογένεια, η οποία θα κλη-
θεί να πληρώνει ακριβότε-
ρα και το νερό, αλλά και οι 
εργαζόμενοι στις ΔΕΥΑ που 
θα είναι τα πρώτα θύματα 
αυτής της εξέλιξης.

Βρισκόμαστε απέναντι στο 
νομοσχέδιο της κυβέρνη-
σης, με το οποίο παραδί-
δει την ύδρευση και την 
αποχέτευση στους ιδιώτες, 
ανοίγοντας έτσι νέα πεδία 
κερδοφορίας στους επιχει-
ρηματικούς ομίλους.

Καταγγέλλουμε τη χρόνια 
απαξίωση των ΔΕΥΑ, με 
την υποχρηματοδότηση 
και τη μείωση του μόνιμου 
προσωπικού, με τη λει-
τουργία της με το αντιλαϊκό 
καθεστώς της ανταποδοτι-
κότητας. 

Αγωνιζόμαστε για να κα-
ταργηθεί το νομοθετικό 
πλαίσιο της κοινοτικής 
Οδηγίας που προκρίνει την 
επιχειρηματική δραστηρι-
ότητα στο νερό. Η διαχεί-
ριση των υδάτινων πόρων, 

που αφορά την έρευνα, την 
προστασία και τη διασφά-
λιση της υδατικής επάρ-
κειας σε κάθε διαμέρισμα, 
να γίνεται με αποκλειστική 
ευθύνη του κράτους.

Οι επόμενες μέρες θα είναι 
κρίσιμες για το μέλλον των 
ΔΕΥΑ και για το μέλλον 
των εργαζόμενων. Κανένας 
εφησυχασμός.

Η μοναδική ελπίδα των 
εργαζόμενων στη ΔΕΥ-
ΑΚ είναι ο δικός τους 
αγώνας, που θα  συντο-
νίζεται με την πάλη του 
εργαζόμενου λαού, με 
τα σωματεία της πόλης 
που βρίσκονται σταθε-
ρά και αταλάντευτα στο 
δρόμο για τη διεκδίκηση 
των δίκαιων αιτημάτων 
τους.

ΚΑΒΑΛΑ 06/12/2024

ΓΙΑ ΤΗ ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ

ΠΟΤΟΛΙΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ

ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ

Μ. Λαζαρίδης για ΔΕΥΑ  
“Κανένα θέμα ιδιωτικοποίησης νερού, ας περιμένουμε 
να δούμε το νομοσχέδιο”

Για την συζήτηση που έχει 
ανοίξει σχετικά με την συ-
νένωση των ΔΕΥΑ της χώ-
ρας απάντησε μέσω συνέ-
ντευξης του στην εκπομπή 
Αναλυτής του ENA Channel 
ο βουλευτής Καβάλας της 
Νέας Δημοκρατίας Μακά-

ριος Λαζαρίδης.

Όπως τόνισε ο κ. Λαζαρί-
δης ακόμα δεν έχει γίνει 
κάτι επίσημα και ο ίδιος 
επιθυμεί να διαβάσει πρώ-
τα το νομοσχέδιο και έπει-
τα να απαντήσει ωστόσο 

ξεκαθάρισε από την πλευ-
ρά του ότι δεν είναι σκοπός 
της κυβέρνησης μέσα από 
το συγκεκριμένο νομοσχέ-
διο σε καμία περίπτωση η 
ιδιωτικοποίηση του νερού.
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Ερντογάν: 
Φίλε Κυριάκο, δεν σας απειλούμε, αν δεν μας απειλήσετε – 
Στη διεθνή δικαιοσύνη για όλα τα προβλήματα

«Μίλησα για μια “νέα 
σελίδα” στις σχέσεις μας 
και την αρχή του “win-
win”. Αυτή η αντίληψη 
βρίσκεται ήδη στον πυ-
ρήνα της προσέγγισης 
της Τουρκίας στις διε-
θνείς σχέσεις και στη 
διπλωματία. Εάν οι δια-
φορές αντιμετωπιστούν 
ήπια, είναι προς όφελος 
όλων», αναφέρει ο Τα-
γίπ Ερντογάν. [Dimitris 
Papamitsos / Greek 
Prime Minister’s Office 
via A.P.]

Για όλα τα θέματα που 
αφορούν τις ελληνοτουρκι-
κές σχέσεις μιλάει ο Τούρ-
κος πρόεδρος Ρετζέπ Ταγίπ 
Ερντογάν στην αποκλειστι-
κή συνέντευξη που παρα-
χώρησε στην «Κ», είκοσι 
τέσσερις ώρες πριν από 
την άφιξή του στην Αθήνα, 
τονίζοντας ότι προσβλέπει 
σε «μια νέα σελίδα» στη 
βάση της «αρχής “win-
win”». «Κυριάκο φίλε μου, 
δεν σας απειλούμε αν δεν 
μας απειλήσετε», αναφέρει 
ο κ. Ερντογάν ότι θα πει 
στον Ελληνα πρωθυπουρ-
γό, προσθέτοντας ότι «δεν 
υπάρχει κανένα πρόβλημα 
που δεν μπορούμε να λύ-
σουμε μέσω του διαλόγου, 
στη βάση αμοιβαίας καλής 
θέλησης».

Αναφερόμενος στο κατά 
πόσον είναι δυνατή η επί-
τευξη συμφωνίας για την 
παραπομπή του ζητήματος 
της υφαλοκρηπίδας στο 
Διεθνές Δικαστήριο, ο κ. 
Ερντογάν στη συνέντευξή 
του, που έγινε με γραπτές 
ερωτήσεις και απαντήσεις, 
διατυπώνει τη θέση ότι σε 
μία πιθανή προσφυγή πρέ-
πει να συμπεριληφθούν πε-
ρισσότερα θέματα. «Υπάρ-
χουν πολλά αλληλένδετα 
προβλήματα που πρέπει 
να λυθούν εκτός από την 
υφαλοκρηπίδα. Οταν προ-
σφεύγουμε στη διεθνή δι-

καιοσύνη, δεν πρέπει να 
αφήνουμε κανένα πρόβλη-
μα πίσω», επισημαίνει.

Ο κ. Ερντογάν λέει επίσης 
ότι η δήλωσή του «μπο-
ρεί να έρθουμε μια νύχτα 
ξαφνικά» αφορούσε «τρο-
μοκρατικά στοιχεία που 
απειλούν την ασφάλεια της 
χώρας μας» και υπογραμ-
μίζει ότι «η δομική ακεραι-
ότητας της Αγίας Σοφίας 
δεν θα ζημιωθεί τόσο υλικά 
όσο και πνευματικά, και οι 
εικονογραφίες δεν θα μει-
ωθούν και θα προστατευ-
θούν».

Σημειώνεται ότι το κείμενο 
της συνέντευξης αποδίδε-
ται όπως ακριβώς εστάλη 
από το γραφείο του Προέ-
δρου της Τουρκικής Δημο-
κρατίας.

– Κύριε Πρόεδρε, πρό-
σφατα μιλήσατε για 
μια «νέα σελίδα» στις 
τουρκο-ελληνικές σχέ-
σεις και μια φόρμουλα 
«win-win» που θα λύσει 
τις διαφορές. Τι ακριβώς 
εννοείτε με αυτό;

– H Ελλάδα είναι γειτο-
νική μας χώρα και θα πα-
ραμένουμε πάντα γείτονες. 
Μοιραζόμαστε την ίδια γε-
ωγραφία, την ίδια θάλασ-
σα. Αναπνέουμε τον ίδιο 
αέρα. Είμαστε αλληλένδε-
τοι από το παρελθόν μας. 
Υπάρχουν πολλά ζητήματα 
που δεν έχουμε καταφέρει 
ακόμη να επιλύσουμε μετα-
ξύ μας. Αυτό οι δύο χώρες 
το γνωρίζουμε. Ωστόσο, 
εξαρτάται από εμάς εάν θα 
επιτρέψουμε σε αυτά τα 
προβλήματα να προκαλέ-
σουν εντάσεις και διαφωνί-
ες μεταξύ των κυβερνήσε-
ων και των λαών μας. Υπό 
αυτή την έννοια, μίλησα 
για μια «νέα σελίδα» στις 
σχέσεις μας και την αρχή 
του «win-win». Η αντίληψη 
«win-win» βρίσκεται ήδη 

στον πυρήνα της προσέγ-
γισης της Τουρκίας στις 
διεθνείς σχέσεις και τη δι-
πλωματία. Εάν οι διαφο-
ρές αντιμετωπιστούν ήπια, 
μέσω του διαλόγου και 
βρεθεί κοινό έδαφος, είναι 
προς όφελος όλων. Πρό-
σφατα, αποκτήσαμε καλή 
δυναμική στη διαμόρφωση 
των σχέσεών μας με την 
Ελλάδα στο πλαίσιο αυτής 
της αντίληψης. Αναβιώσα-
με διμερείς μηχανισμούς 
που ήταν αδρανείς εδώ και 
πολύ καιρό. Τα κανάλια δι-
αλόγου μας είναι ανοιχτά 
και λειτουργούν σε όλα τα 
επίπεδα. Οι αμοιβαίες επι-
σκέψεις είναι πυκνές. Εχου-
με τη βούληση, στη βάση 
της αμοιβαίας εμπιστοσύ-
νης να αναπτύξουμε τη συ-
νεργασία μας σε πολλούς 
τομείς σημαντικούς για τις 
χώρες και την περιοχή μας. 
Τώρα, ευθύνη και των δύο 
μερών είναι να εδραιώ-
σουν, να θεσμοθετήσουν 
και να προωθήσουν αυτήν 
την αντίληψη. Νομίζω ότι 
την ίδια βούληση έχει και ο 
κύριος Μητσοτάκης. Η Δι-
ακήρυξη Φιλικών Σχέσεων 
και Καλής Γειτονίας, που 
ελπίζουμε να υπογράψου-
με στην Αθήνα στις 7 Δε-
κεμβρίου, θα καταγράψει 
επίσης ξεκάθαρα αυτήν την 
κοινή πρόθεση.

Η Ελλάδα δεν εί-
ναι εχθρός μας, 
αλλά πολύτιμο μέ-
λος της Συμμαχίας 
στην οποία είμαστε 
μέλη. Επιπλέον, εί-
μαστε γείτονες, 
πρέπει να σεβό-
μαστε αμοιβαία τα 
δικαιώματα και τα 
ζωτικά συμφέρο-
ντα ο ένας του άλ-
λου.

– Οι δύο χώρες έχουν 
περάσει μια πολύ τετα-
μένη περίοδο, μάλιστα 
το 2020 έφθασαν και 

στα πρόθυρα στρατιω-
τικής σύγκρουσης. Εσείς 
και ο πρωθυπουργός κύ-
ριος Μητσοτάκης ήσα-
σταν στην εξουσία τότε 
και είστε στην εξουσία 
και τώρα. Τι άλλαξε; Τι 
θα πείτε στον κ. Μητσο-
τάκη κατά τη συνάντησή 
σας στην Αθήνα;

– Ρωτήσατε τι άλλαξε. 
Πραγματικά από πλευράς 
μας δεν έχει αλλάξει τί-
ποτα. Ποτέ δεν είδαμε τη 
γειτονική Ελλάδα ως εχθρό 
ή αντίπαλο. Οπως όλες οι 
χώρες, έτσι κι εμείς χρει-
αζόμαστε φίλους και όχι 
εχθρούς. Λέω συχνά πως 
πιστεύουμε ότι δεν έχουμε 
προβλήματα με τους γείτο-
νές μας, και ειδικά με την 
Ελλάδα, που δεν μπορούν 
να ξεπεραστούν. Νομίζω 
ότι αυτό που άλλαξε πρό-
σφατα είναι ότι η ελληνική 
πλευρά έχει αναθεωρήσει 
την οπτική της απέναντί 
μας και άρχισε να κατανο-
εί ότι είμαστε ένα έθνος 
που δεν θα αρνηθεί ποτέ 
τη χείρα φιλίας που θα του 
απλωθεί. Ετσι όπως πά-
ντα, απαντάμε κατάλληλα, 
χωρίς δισταγμό σε όσους 
εποφθαλμιούν την ασφά-
λεια του λαού μας, την 
εδαφική μας ακεραιότητα 
και τα εθνικά μας συμφέρο-
ντα, έτσι είμαστε και πάντα 
ανοιχτοί στην προώθηση 
της συνεργασίας και της 
φιλίας. Πιστεύω ότι ο κύ-
ριος Μητσοτάκης αυτό το 
αντιλαμβάνεται και βλέπει 
ότι ειλικρινά επιθυμούμε να 
ξεπεράσουμε τα προβλή-
ματα μεταξύ Ελλάδας και 
Τουρκίας και να προχωρή-
σουμε περαιτέρω τις σχέ-
σεις μας. Παρατηρώ επίσης 
στον ίδιο μια προσέγγιση 
παρόμοια με τη δική μας 
και αυτό είναι ευχάριστο. 
Ρωτήσατε τι θα έλεγα στον 
κύριο Μητσοτάκη. Θα του 
πω το εξής: Κυριάκο φίλε 
μου, δεν σας απειλούμε 

αν δεν μας απειλήσετε. Ας 
ενισχύσουμε την εμπιστο-
σύνη μεταξύ των δύο χω-
ρών μας. Ας αυξήσουμε τη 
διμερή συνεργασία σε κάθε 
τομέα, στην οικονομία, το 
εμπόριο, τις μεταφορές, 
την ενέργεια, την υγεία, την 
τεχνολογία, την εκπαίδευ-
ση, στα θέματα που αφο-
ρούν τη νεολαία. Ας δεί-
ξουμε αμοιβαία φροντίδα 
και μέριμνα στην ιστορική 
και πολιτιστική περιουσία 
των χωρών μας. Είτε πρό-
κειται για τα θέματα στο Αι-
γαίο, είτε για την κοινή κα-
ταπολέμηση της παράτυπης 
μετανάστευσης, είτε για τα 
συνεχιζόμενα προβλήματα 
της τουρκικής μειονότητας 
στην Ελλάδα, δεν υπάρ-
χει κανένα πρόβλημα που 
δεν μπορούμε να λύσουμε 
μέσω του διαλόγου, στη 
βάση της αμοιβαίας καλής 
θέλησης. Πρώτα από όλα, 
οι λαοί μας έδωσαν ισχυρή 
στήριξη και στις δύο κυβερ-
νήσεις στις εκλογές που 
έγιναν φέτος και στις δύο 
χώρες. Με αυτή τη στήριξη, 
τόσο εμείς όσο και ο κύρι-
ος Μητσοτάκης είμαστε σε 
θέση να κάνουμε δυνατά 
και εποικοδομητικά βήμα-
τα.

– Πιστεύετε ότι η Τουρ-
κία και η Ελλάδα μπο-
ρούν να συμφωνήσουν 
στην παραπομπή του 
ζητήματος της υφαλο-
κρηπίδας στο Διεθνές 
Δικαστήριο; Πώς μπο-
ρούμε να διασφαλίσου-
με ότι θα συνεχιστούν 
τα υπάρχοντα «ήρεμα 
νερά» στο Αιγαίο, ακόμη 
κι αν τα θεμελιώδη προ-
βλήματα δεν επιλυθούν 
στο άμεσο μέλλον;

– Oπως είπα, πιστεύω ότι 
τα προβλήματα θα επι-
λυθούν στο πλαίσιο του 
διαλόγου και της καλής 
θέλησης. Φυσικά, υπάρ-
χουν πολλά αλληλένδετα 
προβλήματα που πρέπει 
να λυθούν εκτός από την 
υφαλοκρηπίδα. Πρέπει να 
τα εξετάσουμε ως ένα σύ-
νολο. Δεν είναι σωστή η 
επιλεκτική προσέγγιση. Να 
μιλάμε για ορισμένα θέ-
ματα και να μη μιλάμε για 
κάποια άλλα. Γιατί είναι 
όλα αλληλένδετα. Οταν 
προσφεύγουμε στη διεθνή 
δικαιοσύνη, δεν πρέπει να 
αφήνουμε κανένα πρόβλη-
μα πίσω. Πάνω από όλα 
όμως πρέπει να μιλάμε για 
όλα μας τα προβλήματα με 
γενναιότητα και να κατευ-
θύνουμε σωστά την κοινή 
μας γνώμη. Εδώ η βούλησή 
μας για επίλυση των προ-
βλημάτων θα είναι εξαι-
ρετικά καθοριστική. Η δική 
μας θέληση είναι ισχυρή. 
Κοιτάζοντας τις προσπά-
θειές μας για την επίλυση 
των συγκρούσεων στο πε-
ριβάλλον μας και την ικα-
νότητά μας να διατηρούμε 
τις αποστάσεις, μπορείτε 
να δείτε την αντίληψη της 
Τουρκίας και τις δυνατότη-
τές της να επιλύει τα ζητή-
ματα ειρηνικά. Η ειλικρίνεια 
και το κάλεσμά μας είναι 

ξεκάθαρα. Πιστεύω ότι 
εάν η Ελλάδα υιοθετήσει 
μια παρόμοια προσέγγι-
ση, κλειστή σε εξωτερικές 
παρεμβάσεις, μπορούμε 
να κάνουμε μια καλή αρχή 
προς την οικοδόμηση ενός 
ειρηνικού μέλλοντος για τις 
χώρες μας.

– Η δήλωση που κάνα-
τε, περισσότερες από 
μία φορές, «Μπορεί να 
έρθουμε μια νύχτα ξαφ-
νικά», προκάλεσε σε 
πολλούς Ελληνες το αί-
σθημα ότι απειλούνται. 
Πώς θα τους απαντού-
σατε για το αν αυτή η 
δήλωση εξακολουθεί να 
ισχύει;

– Oπως μόλις ανέφερα, 
μόνο αυτοί που μας απει-
λούν πρέπει να μας φοβού-
νται. Είπαμε ότι θα έρθου-
με μια νύχτα ξαφνικά στα 
τρομοκρατικά στοιχεία που 
απειλούν την ασφάλεια της 
χώρας μας και κάναμε αυτό 
που έπρεπε. Καταστρέψαμε 
και θα καταστρέψουμε τις 
εστίες της τρομοκρατίας. 
Αυτή ήταν πάντα η απάντη-
ση που έλαβαν από εμάς 
όσοι αμφισβητούν την εδα-
φική μας ακεραιότητα, την 
ενότητα και ομόνοια, και 
αυτό δεν θα αλλάξει ούτε 
από εδώ και στο εξής. Η 
υπεράσπιση της πατρίδας 
μας και η διατήρηση της ει-
ρήνης του έθνους μας είναι 
το πιο φυσικό μας δικαίω-
μα και κανείς δεν πρέπει να 
έχει καμία αμφιβολία ότι 
θα συνεχίσουμε να χρησι-
μοποιούμε αυτό το δικαί-
ωμα στο έπακρο εναντίον 
όλων των τρομοκρατικών 
κέντρων.

Η Ελλάδα δεν είναι εχθρός 
μας, αλλά πολύτιμο μέλος 
της Συμμαχίας στην οποία 
είμαστε μέλη. Επιπλέον, εί-
μαστε γείτονες, θα παρα-
μείνουμε γείτονες, πρέπει 
να σεβόμαστε αμοιβαία τα 
δικαιώματα και τα ζωτικά 
συμφέροντα ο ένας του άλ-
λου. Ο ελληνικός λαός, με 
τον οποίο ζούμε μαζί εδώ 
και αιώνες, γνωρίζει καλά 
πόσο στοργικοί είμαστε 
όταν απλώνουμε το χέρι 
φιλίας. Γνωρίζει πολύ καλά 
την ανοχή και την ειλικρί-
νεια στην κουλτούρα μας. 
Θέλουμε να ενισχύσουμε 
τις σχέσεις μας στη βάση 
της αμοιβαίας κατανόησης 
και να ζήσουμε ειρηνικά 
σε αυτή τη γεωγραφία. Εί-
μαστε μια χώρα που έχει 
αποδείξει πολλές φορές 
ότι όταν το λέμε αυτό δεν 
το λέμε για να πούμε απλά 
κάτι. Τα μέσα της Δύσης 
προσπαθούν να διαστρε-
βλώσουν τα λόγια μου.

Αλέξης Παπαχελάς
Μανώλης Κωστίδης 
www.kathimerini.gr

Τι απαντάει για τις έρευνες αερίου στην Ανατ. Μεσόγειο, την Αγία Σοφία, τη Χάλκη, το μεταναστευτικό, τη Γάζα

διαβάστε περισσότερα
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ΔΙΑΚΉΡΥΞΉ ΦΙΛΙΑΣ
Σε τροχιά «ήρεμων νερών» Ελλάδα και Τουρκία
Τα μηνύματα της επίσκεψης Ερντογάν στην Αθήνα - Τι είπαν με τον Μητσοτάκη και ποιες συμφωνίες υπέγραψαν

Σε τροχιά «ήρεμων νε-
ρών» Ελλάδα και Τουρ-
κία - Τι περιλαμβάνει η 
Διακήρυξη Φιλίας - Οι 
μεγάλες διαφορές μπο-
ρεί να μένουν άλυτες, 
αλλά αυτό να μην απο-
τελεί εμπόδιο για την 
ομαλή διμερή συνεργα-
σία

Ένα τολμηρό βήμα για μια 
διαφορετική πορεία στα 
ελληνοτουρκικά σηματο-
δοτεί η δημόσια παρουσία 
και οι δηλώσεις του Έλ-
ληνα πρωθυπουργού Κυ-
ριάκου Μητσοτάκη και του 
Τούρκου Πρόεδρου Ρετζέπ 
Ταγίπ Ερντογάν στην με-
σημεριναή συνάντηση τους 
στο Μέγαρο Μαξίμου και η 
υπογραφή της Διακήρυξης 
των Αθηνών περί Σχέσεων 
Φιλίας και Καλής Γειτονίας.

Μετά από μια μακρά πε-
ρίοδο εντάσεων και αντι-
παραθέσεων (με το διά-
λειμμα των τελευταίων 
δέκα μηνών),οι δυο ηγέτες 
φάνηκαν έτοιμοι να δώ-
σουν ώθηση στην διαδι-
κασία επαναπροσέγγισης 
και συγχρόνως να βάλουν 
μια βάση για τα επόμενα 
βήματα της συνεργασίας 
και το πλαίσιο ενός κώδικα 
«συμπεριφοράς» με σεβα-
σμό βασικών αρχών του 
Διεθνούς Δικαίου και του 

Καταστατικού Χάρτη του 
ΟΗΕ.

Στις κοινές δηλώσεις των 
δυο ηγετών φάνηκε από 
την πρώτη στιγμή ότι ήθε-
λαν να στείλουν θετικό μή-
νυμα. Με καθαρό τρόπο οι 
κ. Μητσοτάκης και Ερντο-
γάν αναφέρθηκαν με τρόπο 
που δεν θύμιζε σε τίποτα 
το «πολεμικό» περιβάλλον 
που επικρατούσε πριν ένα 
χρόνο, στην ανάγκη βελ-
τίωσης των σχέσεων και 
αντιμετώπισης των κοινών 
προκλήσεων και συγχρό-
νως δεν φοβήθηκαν να θί-
ξουν θέματα που χωρίζουν 
τις δυο χώρες.

Η μουσουλμανική μειονό-
τητα της Θράκης, το Κυπρι-
ακό,η Γάζα ενώ ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης βρήκε την ευ-
καιρία να επαναλάβει ότι 
για την Ελλάδα η μοναδική 
διαφορά είναι η οριοθέ-
τηση της υφαλοκρηπίδας 
απαντώντας έτσι στην ανα-
φορά του Τ.Ερντογάν (στην 
Καθημερινή) ότι πρέπει να 
εξετασθούν ως πακέτο και 
οι «αλληλένδετες» διαφο-
ρές.
Αυτή ηταν και η φιλοσοφία 
η οποία κυριάρχησε στην 
προετοιμασία της συνάντη-
σης. Οι μεγάλες διαφορές 
μπορεί να μένουν άλυτες 
αλλά αυτό να μην αποτε-

λεί εμπόδιο για την ομαλή 
διμερή συνεργασία,ούτε να 
οδηγεί σε κρίσεις που απει-
λούν την ασφάλεια και την 
σταθερότητα στην ευρύτε-
ρη περιοχή.

Αυτό και είναι ένα μεγάλο 
στοίχημα από δω και πέρα. 
Οι δυο ηγέτες υπέγραψαν 
ένα μη δεσμευτικό κεί-
μενο την Διακήρυξη των 
Αθηνών η οποία θέτει το 
πλαίσιο της διμερούς συ-
νεργασίας και συγχρόνως 
περιλαμβάνει δυο σημαντι-
κές δεσμεύσεις:

-Τα Μέρη θα «απέχουν από 
κάθε δήλωση, πρωτοβου-
λία, ή ενέργεια που θα μπο-
ρούσε να υπονομεύσει ή να 
απαξιώσει το γράμμα και το 
πνεύμα αυτής της Διακήρυ-
ξης ή να θέσει σε κίνδυνο 
τη διατήρηση της ειρήνης 
και της σταθερότητας στην 
περιοχή τους».

-Τα Μέρη θα «προσπαθή-
σουν να επιλύσουν οποια-
δήποτε διαφορά προκύψει 
μεταξύ τους με φιλικό τρό-
πο, μέσω απευθείας δια-
βουλεύσεων μεταξύ τους 
ή με άλλα μέσα αμοιβαίας 
επιλογής, όπως προβλέπε-
ται στον Χάρτη των Ηνω-
μένων Εθνών».

Μια Διακήρυξη που δεν 

έχει δεσμευτικό χαρακτήρα, 
δεν παράγει νομικά απο-
τελέσματα και ούτε θίγει 
τις θέσεις των δυο χωρών. 
Όμως παρά την αντίφαση 
που εμπεριέχει αυτή η Δι-
ακήρυξη σε σχεση με την 
Τουρκία, είναι σημαντικό 
ότι ο πρόεδρος μιας χώ-
ρας που έχει στο τραπέζι 
το casus belli ,τις «γκρίζες 
ζώνες», την αμφισβήτηση 
κυριαρχίας και κυριαρχικών 
δικαιωμάτων της Ελλά-
δας ,συνυπέγραψε με τον 
Κ.Μητσοτάκη αυτή την Δι-
ακήρυξη.

Προφανώς δεν αποτελεί 
Διεθνή Συμφωνία αλλά 
δημιουργεί ένα πλαίσιο , 
το οποίο θα δοκιμάζεται 
στην πράξη καθημερινά και 
θα εξαρτάται από το πως 
η Τουρκία θα συνεχίσει να 
βλέπει τις ελληνοτουρκι-
κές σχέσεις. Η αποφυγή 
«ενεργειών ή δηλώσεων» 
θα αποτελεί διαρκώς θέμα 
ερμηνείας αναλόγως του 
κλίματος ,καθώς υπενθυμί-
ζεται ότι η τουρκική πλευ-
ρά θεωρούσε μέχρι τώρα 
«προκλητική» ενέργεια την 
μετάβαση Ελλήνων υπουρ-
γών στα νησιά του Αιγαίου 
ή την συμπερίληψη των 
νησιών του Αιγαίου σε ελ-
ληνικές στρατιωτικές ασκή-
σεις ή ακόμη άσκηση κυρι-
αρχικών δικαιωμάτων της 
Ελλάδας.

Επίσης θα πρέπει να διευ-
κρινιστεί ότι η ενσωμάτωση 
των διερευνητικών επα-
φών στον Πολιτικό Διάλο-
γο δεν συνιστά διολίσθηση 
της διαδικασίας σε πολιτική 
διαπραγμάτευση, αλλά συ-
νέχιση της διαδικασίας με 
ισχυρότερη πολιτική εντολή 
και ίσως μεγαλύτερο πεδίο 
ευελιξίας.

Η διαδικασία προσέγγισης 
θα προχωρά βήμα -βήμα 
και θα επιβεβαιώνεται κα-
θημερινά επι του πεδίου. 
Κρίσιμα χρονικά ορόσημα 
θα είναι βεβαίως η επίσκε-

ψη του Κ. Μητσοτάκη στην 
Αγκυρα τον Απρίλιο η τον 
Μάϊο ενώ θα έχει προηγη-
θεί ο επόμενος γύρος του 
Πολίτικού Διαλόγου της 
Θετικής Ατζέντας και των 
ΜΟΕ τον Φεβρουάριο ενώ 
στις αρχές Φεβρουαρίου 
θα υπάρξει και ελληνική 
επιχειρηματική αποστολή 
στην Κωνσταντινούπολη.

Στο πλαίσιο του ΑΣΣ υπε-
γράφησαν συμφωνίες και 
μνημόνια συνεργασίας που 
διευρύνουν το πλαίσιο των 
διμερών σχέσεων σε μια 
σειρά τομείς:

Συμφωνία στον Τομέα της 
Παιδείας, Μνημόνιο Κα-
τανόησης (MoU) ΑΔΜΗΕ 
- TEIAS στον Τομέα της 
ηλεκτρικής διασύνδεσης, 
Μνημόνιο Κατανόησης 
στον Τομέα των Μικρών 
και Μεσαίων Επιχειρήσε-
ων, Μνημόνιο Κατανόησης 
ECG- Eximbak στον Τομέα 
των Εξαγωγών, Μνημόνιο 
Κατανόησης EG - Invest in 
TR στον Τομέα των Επεν-
δύσεων, Μνημόνιο Κατα-
νόησης μεταξύ EG – TOBB 
στον Τομέα των Επενδύσε-
ων/Επιχειρήσεων, Μνημό-
νιο Κατανόησης στον Τομέα 
των Κοινωνικών Υπηρεσιών 
με έμφαση στην Προστασία 
ΑμΕΑ, Μνημόνιο Κατανόη-
σης στον Τομέα του Αθλη-
τισμού, Κοινή Δήλωση /
Διακήρυξη για συνεργασία 
στον Τομέα του Τουρισμού, 
Κοινή Δήλωση /Διακήρυξη 
ΓΓΕΤ- TUBITAK για συ-
νεργασία στον Τομέα της 
Έρευνας και της Καινοτο-
μίας, Κοινή Δήλωση/Διακή-
ρυξη για σύγκληση Κοινής 
Επιτροπής Οικονομίας και 
Εμπορίου (JEC - JETCO), 
Κοινή Δήλωση/ Διακήρυξη 
για συνεργασία στον τομέα 
της Αγροτικής Ανάπτυξης, 
Κοινή Δήλωση/ Διακήρυξη 
για Τελωνειακή Συνεργα-
σία, Κοινή Δήλωση/ Δια-
κήρυξη για τη διοργάνωση 
Hackathon, Κοινή Δήλωση/ 
Διακήρυξη για επόμενη σύ-

γκληση τεχνικής Επιτροπής 
για 2η γέφυρα στον Έβρο 
Κήποι -Υψαλα.

Στο μεταναστευτικό υπήρξε 
Συμφωνία για να αποκατα-
σταθεί διαρκής επικοινω-
νίας σε 24ωρη βάση των 
αρχηγείων του Ελληνικού 
Λιμενικού και της Τουρ-
κικής Ακτοφυλακής στο 
πλαίσιο της οποίας θα επι-
λαμβάνονται τα δυο Αρχη-
γεία για παρεμβάσεις επι 
του πεδίου αναλόγως των 
αναγκών που θα προκύ-
πτουν .Ηδη σημειώνεται 
από ελληνικής πλευράς 
η μείωση των ροών ,που 
οφείλεται βεβαίως κυρίως 
στην διαφορετική τακτική 
των τουρκικών Αρχών

Η Αθήνα πέτυχε συμφωνία 
με την Κομισιόν ώστε να 
υπάρξει διευκόλυνση της 
χορήγησης θεωρήσεων σε 
τούρκους πολίτες που επι-
σκέπτονται δέκα ελληνικά 
νησιά που θα μπορούν όχι 
μόνο τους καλοκαιρινούς 
μήνες αλλά σε όλη την δι-
άρκεια του χρόνου να παίρ-
νουν θεωρήσεις κατά την 
άφιξη τους στο ελληνικό 
έδαφος διαρκείας 7 ημε-
ρών, κάτι που αποτελούσε 
αίτημα και των τοπικών 
κοινωνιών .

Με την επίσκεψη Ερντογάν 
η οποία εξέπληξε και για 
την αυτοσυγκράτηση την 
οποία έδειξε ο συνήθως 
παρορμητικός Τούρκος 
ηγέτης , οι δυο χώρες έδει-
ξαν διάθεση να βάλουν τις 
βάσεις για μια διαφορετική 
πορεία στα ελληνοτουρκι-
κά. Μια πορεία που δειχνει 
να παρατείνει το μορατόρι-
ουμ και τα ήρεμα νερά στο 
Αιγαίο. Κατι που στην πα-
ρούσα φάση εξυπηρετεί όχι 
μόνο την Ελλάδα αλλά και 
τον Ρετζέπ Ταγίπ Ερντογάν.

www.protothema.gr
Νίκος Μελέτης

Διακήρυξη Μητσοτάκη - Ερντογάν: 
Συμφωνία να αποφευχθούν ενέργειες που θέτουν σε κίνδυνο την ειρήνη και την σταθερότητα
Η Διακήρυξη Φιλίας και 
Καλής Γειτονίας των 
Αθηνών προβλέπει ότι 
Ελλάδα και Τουρκία «θα 
προσπαθήσουν να επι-
λύσουν οποιαδήποτε δι-
αφορά προκύψει μεταξύ 
τους με φιλικό τρόπο, 
μέσω απευθείας διαβου-
λεύσεων μεταξύ τους ή 
με άλλα μέσα αμοιβαίας 
επιλογής, όπως προβλέ-
πεται στον Χάρτη των 
Ηνωμένων Εθνών»

Ιδιαίτερα σημαντικό κεί-
μενο χαρακτηρίζουν κυ-
βερνητικές πηγές τη Δια-
κήρυξη Φιλίας και Καλής 
Γειτονίας των Αθηνών που 
υπέγραψαν ο Έλληνας 
πρωθυπουργός Κυριάκος 
Μητσοτάκης με τον Τούρκο 
πρόεδρο Ρετζέπ Ερντογάν.

Σύμφωνα με τις ίδιες πη-
γές, είναι η πρώτη φορά 
που Ελλάδα και Τουρκία, με 

τις υπογραφές του Πρωθυ-
πουργού της Ελλάδας και 
του Προέδρου της Τουρκί-
ας δεσμεύονται σε σχέσεις 
φιλίας και καλής γειτονίας 
και σε «ήρεμα νερά».

Η διακήρυξη, επισημαίνουν, 
υπογραμμίζει τη σημασία 
αποτελεσματικών διαύλων 
επικοινωνίας σε κάθε επί-
πεδο και δίνεται έμφαση 
στην αποφυγή συγκρουσι-
ακών καταστάσεων και δυ-
νητικής κλιμάκωσης.

Ορίζει τα ορόσημα του 
ελληνοτουρκικού διαλό-
γου

Σύμφωνα με τις κυβερνη-
τικές πηγές, η Διακήρυξη 
καθορίζει τις αρχές και τα 
ορόσημα του ελληνοτουρ-
κικού διαλόγου και των 
επαφών στη βάση των τρι-
ών αξόνων που είχαν συμ-
φωνηθεί κατά τη συνάντη-

ση του πρωθυπουργού με 
τον Τούρκο πρόεδρο στο 
Βίλνιους τον περασμένο 
Ιούλιο: Πολιτικός διάλογος 
(για θέματα αμοιβαίου εν-
διαφέροντος, στον οποίο 
εντάσσονται οι διερευνητι-
κές επαφές), θετική ατζέ-
ντα (η οποία διαρκώς θα 
εμπλουτίζεται), Μέτρα Οι-
κοδόμησης Εμπιστοσύνης 
(στα οποία συμπεριλαμ-
βάνονται και μέτρα για τη 
μείωση «αδικαιολόγητων 
πηγών έντασης καθώς και 
των κινδύνων που απορρέ-
ουν από αυτές»).

Το κείμενο είναι μία δήλω-
ση προθέσεων στην οποία 
και η Τουρκία δεσμεύεται 
για τους στόχους του Χάρ-
τη των Ηνωμένων Εθνών 
και τις αρχές του Διεθνούς 
Δικαίου και της φιλικής συ-
νεργασίας μεταξύ των κρα-
τών.

Οι σημαντικές αναφορές

Σαφής είναι η αναφορά στη 
δέσμευση αποφυγής δη-
λώσεων και ενεργειών που 
υπονομεύουν το πνεύμα 
και το γράμμα της Διακή-
ρυξης ή θέτουν σε κίνδυνο 
την ειρήνη και τη σταθερό-
τητα στην περιοχή.

Η Τουρκία, με βάση τη δι-
ακήρυξη, δεσμεύεται στην 
επίλυση όποιας διαφωνίας 
προκύψει με την Ελλάδα με 
φιλικό τρόπο είτε με απευ-
θείας διαβουλεύσεις με 
τη χώρα μας, είτε με άλλα 
μέσα αμοιβαίας επιλογής, 
όπως προβλέπεται από 
τον Χάρτη των Ηνωμένων 
Εθνών.

Οι ίδιες κυβερνητικές πη-
γές επισημαίνουν ότι η Δι-
ακήρυξη των Αθηνών δεν 
αναιρεί τις νομικές θέσεις 
των δύο χωρών.
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ

ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΠΙΤΣΑΡΙΕΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗΞΗΡΟΙ ΚΑΡΠΟΙ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ ΜΕΤΑΛΛΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ

ΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ  ΛΙΠΑΝΤΙΚΑ

ΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ
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EMAIL MARKETING (Μέρος 4o)

Μπορεί μια επιχείρη-
ση χωρίς  πελάτες;  
Το Marketing  είναι 

η μόνη διαδικασία που κυ-
ριολεκτικά μπορεί να σώσει 
την επιχείρηση.  Και αυτό 
δεν είναι καθόλου υπερβο-
λή. Είναι το μοναδικό “έξο-
δο” που φέρνει λεφτά στην 
επιχείρηση.

Στην πραγματικότητα το 
Marketing δεν είναι έξοδο 
αλλά επένδυση, που με την 
σωστή χρήση του μπορεί να 
μας φέρει πίσω τα χρήμα-
τα, πολλές φορές και μά-
λιστα ποιο αποδοτικά από 
κάθε άλλη επένδυση.

Σύμφωνα  με έρευνα  το 
80% των επαγγελματιών  
θεωρεί πως το email απο-
τελεί ζωτικής σημασίας 
στοιχείο για τη διατήρηση 
των πελατών. Και το 73% 
των καταναλωτών δήλω-
σαν επίσης ότι τα email 
είναι το κανάλι που επι-
λέγουν για τις ενέργειες 
marketing που δέχονται.
To email marketing είναι 
ό,τι ακριβώς υποδηλώνει 
το όνομά του: marketing 
που πραγματοποιείται 
μέσω ηλεκτρονικού ταχυ-
δρομείου. Φυσικά όμως 
είναι πολλά περισσότερα 
από αυτό. Η επιτυχία μιας 
email marketing στρατηγι-
κής αφορά στη δημιουργία 
σχέσεων με τους πελάτες 
της επιχείρησής σας.

Όλες οι ενέργειες 
marketing, οδηγούν στην 
ανάπτυξη και ενδυνάμωση 
σχέσεων με τους πελάτες 
σας. Σίγουρα, υπάρχει ένας 

τελικός στόχος,  η επιχεί-
ρηση επιθυμεί κάτι από τον 
πελάτη και ο πελάτης αντί-
στοιχα επιθυμεί κάτι από 
την επιχείρηση. 

Το άνοιγμα ενός email μη-
νύματος εστιάζει περισσό-
τερο στη δέσμευση ενός 
ατόμου προς το περιεχόμε-
νο του μηνύματος, απ’ ότι 
μια διαφήμιση η οποία μπο-
ρεί να εμφανίστηκε. Στην 
περίπτωση που κάποιος 
κάνει κλικ πάνω στο email, 
που του έχετε αποστείλει, 
κερδίζετε αυτομάτως τη 
δέσμευση και την εμπλοκή 
του με το περιεχόμενό σας, 
έστω και αν είναι για μικρό 
χρονικό διάστημα.

Μέσω του email marketing, 
μπορείτε να μιλήσετε απευ-
θείας σε κάθε πελάτη σας. 
Μπορείτε να τους στείλετε 
περιεχόμενο, τις προσφο-
ρές σας και τις ενημερώ-
σεις που σχετίζονται στην 
εκάστοτε περίπτωσή τους. 
Μπορείτε να αντιμετωπί-
σετε τις ανησυχίες τους σε 
ένα προσωπικό επίπεδο, 
προσαρμόζοντας το περιε-
χόμενο που δημιουργείτε, 
προσωπικά για εκείνους. 
Επιπλέον, το email σας 
προσδίδει ευελιξία. Είναι 
πάρα πολλά εκείνα που 
μπορείτε να κάνετε αλλά 
και να πείτε μέσα από μια 
καλά σχεδιασμένη εκστρα-
τεία email. 

Και μόνο το άκουσμα της 
λέξης spam, είναι ικανό 
για να μας αποτρέψει  για 
την  αποστολή του email. 
Πόσο μάλλον για εκείνες 

τις επιχειρήσεις που βα-
σίζονται μόνο στις λίστες 
αγοραστών τους, στέλνο-
ντας email σε ανθρώπους 
που ποτέ δεν έχουν δείξει 
πραγματικό ενδιαφέρον για 
επικοινωνία.

Εάν ρωτήσετε κάποιον εάν  
η επιχείρηση του πάει καλά,  
θα  απαντήσει ότι έχει πολ-
λά έξοδα και λίγους πελά-
τες. Το πρόβλημα  δεν είναι 
όμως, όπως φαίνεται.
Για να κερδίσουμε περισσό-
τερους πελάτες υπάρχουν 
3 βήματα που θα πρέπει 
να ακολουθήσουμε, με την 
σωστή σειρά:
• 1ο ΒΗΜΑ: Να 
προσδιορίσουμε τον ιδανι-
κό πελάτη  
• 2ο ΒΗΜΑ: Να δη-
μιουργήσουμε ένα μήνυμα 
που “μιλάει” στον ιδανικό 
πελάτη. 
• 3ο ΒΗΜΑ: Να επι-
λέξουμε αποτελεσματικές 
τακτικές Marketing,  που 
θα  φτάνουν στον ιδανικό 
πελάτη 
Ας δούμε όμως το 1ο & 3ο  
βήμα ξεχωριστά:
1ο ΒΗΜΑ: Προσδιορίστε 
τον ιδανικό πελάτη…. 
Το σκεπτικό “το προϊόν μου 
απευθύνεται σε όλους, και 
όλους θέλω να τους έχω 
πελάτες”, θα πρέπει να το 
αποβάλουμε άμεσα από 
το μυαλό μας! Δεν απευ-
θυνόμαστε  σε όλους γιατί 
δεν χρειάζονται όλοι στον 
ίδιο βαθμό το προϊόν ή την 
υπηρεσία μας. Πρέπει να  
“μικρύνουμε” την αγορά , 
και μέσα στην αγορά,  να 
βρούμε  μια νέα μικρότερη 
αγορά. 

Θα πρέπει να προσέξετε, 
ότι εδώ , δεν προτείνουμε 
να περιορίσετε την πελα-
τεία της   επιχείρησης.  Δεν 
προτείνω να περιορίσε-
τε την επιχείρηση σας με 
κανέναν τρόπο. Αυτό που 
προτείνω είναι να διαλέξε-
τε ένα μικρότερο κομμάτι 
της αγοράς σας και να επι-
κεντρωθείτε σε αυτό, ώστε 
να  κυριαρχήσετε πλήρως!  
Μπορούμε να μικρύνουμε 
την αγορά μας σκεφτόμε-
νοι κάποιους παράγοντες 
όπως γεωγραφικά χαρα-
κτηριστικά, δημογραφικά, 
και ψυχογραφικά, κ.τ.λ.:

• Ηλικία, Φύλλο 
• Οικογενειακή κα-
τάσταση, Τόπο διαμονής 
• Μόρφωση, Εισό-
δημα 
• Ενδ ιαφέροντα , 
Χόμπι 
• Τρόπος ζωής κ.α.
 
Έτσι βρίσκοντας τα παρα-
πάνω χαρακτηριστικά για 
τον ιδανικό πελάτη σας, το 
Marketing  θα είναι στο-
χευόμενο και θα σας δώσει 
πολύ μεγαλύτερα αποτελέ-
σματα, από το να απευθύ-
νεστε σε όλους.

3ο ΒΗΜΑ: Επιλέξτε απο-
τελεσματικές τακτικές 
Marketing που φτάνουν 
στον  ιδανικό  πελάτη….
Αφού έχουμε καθορίσει την 
αγορά-στόχο μας, και έχου-
με ξεκαθαρίσει το σημείο 
διαφοροποίησης μας από 
την υπόλοιπη αγορά, και 
έχουμε βρει τα οφέλη και 
πλεονεκτήματα που προ-
σφέρει το προϊόν ή υπηρε-

σία μας στους πελάτες μας, 
έφτασε η στιγμή να βρούμε 
τις τακτικές που θα χρησι-
μοποιήσουμε για να διαδώ-
σουμε το μήνυμα μας!

Γι’ αυτό και είναι πολύ ση-
μαντικό να σκιαγραφήσου-
με,  με όσο μεγαλύτερη 
ακρίβεια γίνεται το προφίλ 
του ιδανικού πελάτη, όσον 
αφορά τα γεωγραφικά, δη-
μογραφικά, και ψυχογρα-
φικά του χαρακτηριστικά.  
Τα μέσα λοιπόν και οι τα-
κτικές ποικίλουν ανάλογα 
την αγορά-στόχο σας. 

Αλήθεια, κάνοντας όλα 
αυτά έχουμε πετύχει το επι-
θυμητό αποτέλεσμα; Πόσοι 
τρόποι πιστεύετε ότι υπάρ-
χουν για να αυξήσετε τις 
πωλήσεις σας; 

Οι περισσότεροι σκέφτο-
νται και θα πούνότι μπο-
ρεί να είναι δεκάδες ή και 
περισσότεροι. Όμως είναι 
πολύ λιγότεροι…..
Ας  δούμε τρεις (3)  τρό-
πους για να αυξήσετε τις 
πωλήσεις μας. Οι τρόποι 
αυτοί είναι:
• Να αποκτήσετε 
περισσότερους πελάτες 
• Να αυξήσετε τη 
μέση συναλλαγή  
• Να αυξήσετε τον 
αριθμό των συναλλαγών  

Για να καταλάβουμε τους 
τρείς τρόπους, ας δούμε 
ένα παράδειγμα: 
Μια επιχείρηση έστω ότι 
έχει 50 πελάτες.
Ο κάθε πελάτης αφήνει 
κατά μέσο όρο 100€.
Αν τώρα θεωρήσουμε ότι 

μας επισκέπτεται κατά μέσο 
όρο 5 φορές τον χρόνο, 
τότε έχουμε ετήσια έσο-
δα: 50 * 100 * 5 = 25.000 
ευρώ. 

Ας κάνουμε το εξής:
Αυξάνουμε κατά 10% κα-
θένα από τα 3 αυτά μεγέ-
θη έχουμε: 55 * 110 * 5,5 
= 33.275 ευρώ, δηλαδή 
33,1% περισσότερα χρή-
ματα, και εάν αυξήσουμε 
το κάθε μέγεθος κατά 25%, 
σχεδόν διπλασιάζουμε τον 
τζίρο μας. Παρατηρούμε 
ότι τα μεγέθη αυξάνονται 
«γεωμετρικά», όμως οι 
περισσότεροι σκέφτονται 
«γραμμικά», κοιτάζοντας 
μόνο να αυξήσουν τους πε-
λάτες τους. 

 -- Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για την 
τεχνολογία αλλά και τα άρ-
θρα στο site: 
www.enanews.gr 

και στην κατηγορία: 
Όικονομία → Τεχνολογία.

Παναγιώτης Πυλιώτης
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Αττικής 



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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Εξοικονομώ Ανακαινίζω για Νέους
Νέο Πρόγραμμα Αναβάθμισης Κατοικιών

Τα νέα προγράμματα 
Εξοικονομώ έρχονται 
για να βοηθήσουν 

τους πολίτες να ανακαινί-
σουν και να αναβαθμίσουν 
ενεργειακά το σπίτι ή την 
επαγγελματική τους στέγη 
με επιδοτήσεις που φτά-
νουν έως και 90%. 
Η πλατφόρμα για την έντα-
ξη των αιτήσεων στο νέο 
πρόγραμμα Εξοικονομώ 
Ανακαινίζω για νέους άνοι-
ξε την Πέμπτη 18 Μαΐου 
και θα παραμείνει ανοιχτή 
έως και την Παρασκευή 15 
Σεπτεμβρίου 2023. 
Το πρόγραμμα στηρίζει την 
προσπάθεια των νέων από 
18 έως 39 ετών να δημι-
ουργήσουν ένα αξιοπρεπές 
και θερμικά άνετο σπίτι.
Ο συνολικός προϋπολογι-
σμός του προγράμματος 
είναι 300 εκατ. ευρώ, από 
το οποία τα 40 εκατ. ευρώ 
διατίθενται αποκλειστικά 
για τα ευάλωτα νοικοκυριά. 
Το «Εξοικονομώ – Ανακαι-
νίζω για Νέους» χωρίζε-
ται σε δύο ενότητες: Στην 
ενότητα «Εξοικονομώ» και 
στην ενότητα «Ανακαινί-
ζω».
Οι προϋποθέσεις ένταξης 
χωρίζονται κι αυτές σε δύο 

ενότητες. 
Έτσι, για να ενταχθεί μία 
κατοικία σκέλος «Εξοικο-
νομώ» χρειάζεται:
- Να δηλώνεται ως 
κύρια κατοικία.
- Να είναι νόμιμη.
- Να ηλεκτροδοτεί-
ται με μοναδικό αριθμό πα-
ροχής.
Στο πρόγραμμα εντάσσο-
νται οι νέοι με ημερομηνία 
γέννησης από 01/01/1984 
έως και 31/12/2005, με 
εμπράγματο δικαίωμα σε 
επιλέξιμη κατοικία και με 
δυνατότητα υποβολής 
μόνο μίας (1) αίτησης (για 
κάθε ΑΦΜ), σύμφωνα με 
τους όρους του προγράμ-
ματος.
Για να ενταχθεί μία κατοι-
κία σκέλος «Ανακαινίζω» 
χρειάζεται:
- Το ατομικό ή οι-
κογενειακό εισόδημα να 
είναι ίσο ή μικρότερο από 
20.000€.
- Να υπάρχει 
εμπράγματο δικαίωμα πλή-
ρους κυριότητας / επικαρ-
πίας σε ποσοστό 50%. 
- Η συνολική αξία 
της ακίνητης περιουσίας να 
μη ξεπερνάει τις 300.000€.
- Η συμμετοχή στο 

«Εξοικονομώ» αποτελεί 
προϋπόθεση για την αίτηση 
υπαγωγής στο «Ανακαινί-
ζω».
Πιο αναλυτικά στην ενότη-
τα «Εξοικονομώ»:
Ο επιλέξιμος προϋπολογι-
σμός είναι έως 22.500 € 
για παρεμβάσεις βελτίωσης 
ενεργειακής απόδοσης σε 
μονοκατοικίες και διαμερί-
σματα. 
Το ποσοστό επιδότησης κυ-
μαίνεται από 40% έως 75% 
ανάλογα με το εισόδημα 
του νέου, ενώ το υπόλοιπο 
ποσό μπορεί να καλυφθεί 
από άτοκο δάνειο.
Να σημειωθεί ότι δίνεται 
μπόνους 15% για πολύτε-
κνους.
Στην ενότητα «Ανακαινί-
ζω»:
Ο επιλέξιμος προϋπολογι-
σμός είναι έως 10.000 € 
για παρεμβάσεις ανακαίνι-
σης. 
Το ποσοστό επιδότησης 
εδώ είναι 30% για όλους, 
ανεξαρτήτως εισοδήμα-
τος, ενώ το υπόλοιπο ποσό 
μπορεί να καλυφθεί από 
χαμηλότοκο δάνειο έως 
7.000 ευρώ.
Οι εργασίες ενεργειακής 
αναβάθμισης, περιλαμβά-

νουν:
* Αντικατάσταση κουφωμά-
των
* Τοποθέτηση θερμομόνω-
σης
* Αναβάθμιση του συστή-
ματος θέρμανσης και ψύ-
ξης
* Τοποθέτηση μηχανικού 
αερισμού
* Τοποθέτηση κλιματιστι-
κών
* Ηλιακό θερμοσίφωνα 
* Συστήματα σκίασης
Οι εργασίες ανακαίνισης 
περιλαμβάνουν:
* Ανακαίνιση στους χώρους 
του μπάνιου και της κουζί-
νας.
* Αντικατάσταση ειδών 
υγιεινής, δαπέδων, πόρτας 
εισόδου και εσωτερικών 
θυρών.
* Αντικατάσταση και επι-
σκευή ηλεκτρολογικών και 
υδραυλικών εγκαταστά-
σεων, δομικών στοιχείων, 
πλακιδίων, χρωματισμών 
κ.α.
* Προμήθεια και τοποθέ-

τηση ενεργειακά αποδοτι-
κών οικιακών ηλεκτρικών 
συσκευών όπως ψυγείο, 
ψυγειοκαταψύκτη, κουζίνα, 
πλυντήριο ρούχων.

10 λόγοι για να επιλέξεις 
την Partners Esco για την 
ενεργειακή αναβάθμιση 
του ακινήτου σου! 
1. Εμπειρία 10 ετών 
σε περισσότερα από 700 
έργα ενεργειακής αναβάθ-
μισης
2. Άριστη γνώση του 
αντικειμένου
3. Πιστοποίηση και 
εγγύηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας 
υλικά και μελέτες
5. Π ισ τοπο ιημένη 
εταιρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του 
έργου από εξειδικευμένους 
μηχανικούς
7. Ακρίβεια στο συ-
ντονισμό όλων των εργασι-
ών και των εμπλεκόμενων 

συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργα-
τών σε όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπι-
στία και ευθύνη διεκπεραί-
ωσης του προγράμματος
10. Ε τ α ι ρ ε ί α 
ESCo (Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.
Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Σε τρεις άξονες δράσεις καινοτομίας για πρωτογενή 
στα στρατηγικά ΚΑΠ

Η καινοτομία και η ανά-
πτυξη του πρωτογενούς 
τομέα, για την κυβέρνη-
ση αποτελούν δύο όψεις 
του ιδίου νομίσμα-
τος, τόνισε ο υπουργός 
Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων, Λευτέρης 
Αυγενάκης, απαντώντας 
σε Επίκαιρη Ερώτηση 
του βουλευτή Βορείου 
Τομέα Αθηνών της Ελ-
ληνικής Λύσης, Βασίλη 
Βιλιάρδου.

Αναφερόμενος στις επεν-
δύσεις που έχουν γίνει στην 
καινοτομία ο Υπουργός 
ανέφερε ότι μέσω του Τα-
μείου Ανάκαμψης και Ανθε-
κτικότητας και, ειδικότερα, 

μέσω του Έργου «Οικονο-
μικός μετασχηματισμός του 
αγροτικού τομέα» συνο-
λικού ύψους περίπου 1,5 
δισεκατομμυρίου €, χρημα-
τοδοτούνται προγράμματα 
για τον εκσυγχρονισμό. Σε 
αυτό το πλαίσιο δίνονται 
ισχυρά κίνητρα για ιδιωτι-
κές επενδύσεις. 

Η συμμετοχή ήταν εξαιρε-
τικά σημαντική, καθώς υπε-
βλήθησαν συνολικά 831 
προτάσεις επενδυτικών 
σχεδίων από δυνητικούς 
δικαιούχους.

Για τη μεταποίηση στο 
πλαίσιο του Υποέργου 
«Καινοτομία και πράσινη 
μετάβαση στη μεταποίη-
ση αγροτικών προϊόντων» 
έχουν ήδη δημοσιευτεί δύο 
Προσκλήσεις εκδήλωσης 
ενδιαφέροντος για την ενί-
σχυση επενδυτικών προτά-
σεων στον εν λόγω τομέα. 
Η απήχηση του Υποέργου 
είναι σημαντική. Υπεβλήθη-
σαν συνολικά 220 αιτήσεις 
για ενίσχυση επενδυτικών 
σχεδίων συνολικού ύψους 

περίπου 823 εκατομμυρίων 
ευρώ.  

«Με την ενίσχυση των 
Νέων Αγροτών, τα Σχέδια 
Βελτίωσης, τα Προγράμ-
ματα για την ευζωία των 
παραγωγικών ζώων, τις 
άμεσες ενισχύσεις οικολο-
γικών σχημάτων, τα Τομε-
ακά Προγράμματα Οίνου, 
Οπωροκηπευτικών, Ελαι-
ολάδου και επιτραπέζιων 
ελιών και Μελισσοκομίας, 
στοχεύουμε ο μόχθος του 
αγρότη και η αγωνία της 
επόμενης ημέρας, να με-
τατραπεί σε βιωσιμότητα 
και ανταγωνιστικότητα του 
αγρο-διατροφικού τομέα!», 
είπε ο Υπουργός τονίζοντας 
ότι η απουσία μέχρι σήμερα 
καινοτόμων πρακτικών και 
νέων τεχνολογιών για την 
Κυβέρνηση αποτελεί κίνη-
τρο και όχι εμπόδιο.

«Ο σχεδιασμός του Υπουρ-
γείου για την προώθηση 
της καινοτομίας στον πρω-
τογενή τομέα βασίζεται σε 
μία ολοκληρωμένη στρα-
τηγική που εδράζει στις 

αρχές της έξυπνης εξειδί-
κευσης, της ψηφιοποίησης, 
της πράσινης οικονομίας, 
της βιοοικονομίας και της 
κυκλικής οικονομίας. Πρό-
κειται για ένα φάσμα αρ-
χών, με απώτερο στόχο την 
επίτευξη κλιματικής ουδε-
τερότητας έως το 2050», 
ανέφερε ο Υπουργός.

Αντίστοιχα στο πλαίσιο του 
ΣΣ ΚΑΠ δίνονται κίνητρα 
για ιδιωτικές επενδύσεις 
προκειμένου να έρθουν 
πιο κοντά στον πράσινο και 
ψηφιακό μετασχηματισμό, 
στην ενίσχυση της καινοτο-
μίας και της εξωστρέφειάς 
τους.

Η προώθηση της καινοτο-
μίας για την ανάπτυξη του 
πρωτογενούς τομέα στο 
νέο ΣΣ ΚΑΠ υπηρετεί τρεις 
βασικούς στόχους:

Πρώτον, τη βελτίωση της 
ανταγωνιστικότητας και 
της παραγωγικότητας του 
πρωτογενούς μας τομέα. 
Για την επίτευξη της προ-
ώθησης της καινοτομίας 

στους νέους επιχειρηματί-
ες αγρότες έχουν σχεδια-
στεί 19 παρεμβάσεις συ-
νολικού προϋπολογισμού  
1.565.569.686,00 ευρώ.

Δεύτερος βασικός στόχος 
για την προώθηση της και-
νοτομίας αποτελεί η προ-
στασία του περιβάλλοντος 
και η προσαρμογή στην 
κλιματική αλλαγή. Για την 
επίτευξη της προώθησης 
της καινοτομίας και την 
άμβλυνση των επιπτώσεων  
στους νέους επιχειρηματί-
ες αγρότες έχουν σχεδια-
στεί 30 παρεμβάσεις συ-
νολικού προϋπολογισμού 
3.103.823.315,00 ευρώ.  

Τρίτος στόχος είναι η προ-
ώθηση τοπικών στρατηγι-
κών και ολοκληρωμένων 
χωρικών παρεμβάσεων 
μέσω του Leader.Για την 
επίτευξη της προώθησης 
της καινοτομίας και την 
διασφάλιση της συνο-
χής του κοινωνικού ιστού 
έχουν σχεδιαστεί παρεμ-
βάσεις συνολικού προϋπο-
λογισμού 236.147.057,00 

ευρώ. 
Η καινοτομία αποτελεί στό-
χο και του Προγράμματος 
Αγροτικής Ανάπτυξης (ΠΑΑ) 
2014-2020. Στο πλαίσιο 
αυτό, βρίσκεται ήδη σε εξέ-
λιξη το Μέτρο 16 του ΠΑΑ, 
ύψους 60 εκατομμυρίων 
ευρώ και έχει ως στόχο τη 
μεταφορά της καινοτομίας 
στον αγροτικό χώρο.

«Στόχος των φορέων είναι 
η αναζήτηση νέων καλλι-
εργητικών πρακτικών και 
πρακτικών παραγωγής που 
συμβάλλουν στην προστα-
σία του περιβάλλοντος και 
την προσαρμογή στην κλι-
ματική αλλαγή», σημείωσε ο 
ΥπΑΑΤ και τόνισε ότι «η πρό-
κληση της καινοτομίας μας 
αφορά όλους. Απαιτείται και 
η συμμετοχή ανθρώπων και 
δη νέων που θέλουν να εί-
ναι πρωτοπόροι, καινοτόμοι 
και ηγέτες στο χώρο που 
δραστηριοποιούνται», είπε 
ο ΥπΑΑΤ και τόνισε ότι «η 
πρόκληση της καινοτομίας 
αποτελεί κίνητρο για εμάς!».

Agronews

Διαθέσιμη προς ανάληψη η επιστροφή ΕΦΚ 
στο αγροτικό πετρέλαιο

Διαθέσιμα προς ανάλη-
ψη τα ποσά από την επι-
στροφή ΕΦΚ στο αγρο-
τικό πετρέλαιο ύψους 76 
εκατ. ευρώ   

Η πληρωμή, που έτρεξε 
μέσω της ΑΑΔΕ καταβλή-
θηκε σε συνολικά 297.428 
επαγγελματίες αγρότες 
και ανέρχεται σε 76 εκατ. 
ευρώ.
Οι ποσότητες του πετρελαί-
ου κινητήρων, για τις οποί-
ες επιστρέφεται ο ΕΦΚ για 
το έτος 2023, ανά δικαιού-
χο πρόσωπο, υπολογίζο-
νται, με βάση την ποσότητα 
του πετρελαίου κινητήρων 
που προσδιορίζεται ότι 
απαιτείται για την εκτέλε-
ση κάθε είδους εργασιών 
σχετικά με καλλιέργεια ή 
ομάδα καλλιεργειών κα-
θώς και σε κάθε κατηγορία 
ή είδος ζωικού κεφαλαίου 
και αντιστοιχούν στο 50% 
των μέγιστων ποσοτήτων 
πετρελαίου κινητήρων που 

προσδιορίζονται από τους 
δείκτες μηχανικής απασχό-
λησης (απαιτούμενης ενέρ-
γειας).

Νωρίτερα το agronews 
έγραφε: 
Υπογράφεται η εντολή, 
σήμερα το απόγευμα ή το 
πολύ αύριο το πρωί πιστώ-
νεται το αγροτικό πετρέ-
λαιο με 76 εκατ.
Η τελευταία πράξη στο 
έργο της επιστροφής του 
ΕΦΚ πετρελαίου παίζεται 
το μεσημέρι της Τετάρτης 
6 Δεκεμβρίου, με τον υφυ-
πουργό Οικονομικών Χάρη 
Θεοχάρη να υπογράφει την 
εντολή πληρωμής, σύμφω-
να με τις τελευταίες πληρο-
φορίες, κάτι που σημαίνει 
ότι η πίστωση των ποσών 
είναι θέμα ωρών.
Στόχος αλλά και επικρα-
τέστερο σενάριο, είναι 
τα «εμβάσματα» από το 
υπουργείο Οικονομικών να 
ξεκινήσουν να πιστώνονται 

μέσω του ΔΙΑΣ από σήμε-
ρα (Τετάρτη 6 Δεκεμβρί-
ου) το απόγευμα, ενώ αν 
«στραβώσει» κάτι, τότε το 
αργότερο μέχρι τις πρωινές 
ώρες της Πέμπτης, οι λο-
γαριασμοί των δικαιούχων 
θα έχουν ενημερωθεί με 
τα ποσά της επιστροφής. 
Όπως αναφέρει κυβερνη-
τική πηγή,«άπαξ και μπει η 
υπογραφή του υπουργού, 
το θέμα θεωρείται τελειω-
μένο».

Η πληρωμή, που θα πραγ-
ματοποιηθεί από την ΑΑΔΕ 
θα καταβληθεί σε συνολι-
κά 297.428 επαγγελματίες 
αγρότες και ανέρχεται σε 
76 εκατομμύρια ευρώ. Από 
το υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης διευκρινίζουν 
ότι η δική τους δουλειά 
τελείωσε προ δεκαπενθη-
μέρου, ενώ επιβεβαιώνουν 
πως ο στόχος πληρωμής 
παραμένει για σήμερα.

Σημειώνεται ότι σύμφωνα 
με το ΦΕΚ που δημοσιεύ-
θηκε πριν από λίγες ημέρες, 
δικαιούχοι επιστροφής του 
ειδικού φόρου κατανάλω-
σης πετρελαίου εσωτερικής 
καύσης (DIESEL) κινητή-
ρων, που χρησιμοποιείται 
αποκλειστικά στη γεωργία, 
είναι τα φυσικά πρόσωπα 
τα οποία έχουν υποβάλ-
λει Ενιαία Αίτηση Ενίσχυ-
σης (ΕΑΕ) για τα έτη 2022 
και 2023, έχουν εγγραφεί 
στο Μητρώο Αγροτών και 
Αγροτικών Εκμεταλλεύ-
σεων (ΜΑΑΕ) από την 1η 
Ιανουαρίου 2023 έως και 
την 31η Οκτωβρίου 2023 
και τους έχει αποδοθεί η 
ιδιότητα του «επαγγελμα-
τία αγρότη» ή του «επαγ-
γελματία αγρότη ως νεοει-
σερχόμενου στον αγροτικό 

τομέα».

Τέλος, οι ποσότητες του 
πετρελαίου κινητήρων, για 
τις οποίες επιστρέφεται 
ο ΕΦΚ για το έτος 2023, 
ανά δικαιούχο πρόσωπο, 
υπολογίζονται, με βάση την 
ποσότητα του πετρελαίου 
κινητήρων που προσδιορί-
ζεται ότι απαιτείται για την 
εκτέλεση κάθε είδους ερ-
γασιών σχετικά με καλλιέρ-
γεια ή ομάδα καλλιεργειών 
καθώς και σε κάθε κατηγο-
ρία ή είδος ζωικού κεφα-
λαίου και αντιστοιχούν στο 
50% των μέγιστων ποσο-
τήτων πετρελαίου κινητή-

ρων που προσδιορίζονται 
από τους δείκτες μηχανικής 
απασχόλησης (απαιτούμε-
νης ενέργειας).

Όπως δηλαδή προκύπτει 
από την ΚΥΑ, τα παραρτή-
ματα με τη λίστα κατανά-
λωσης παραμένουν ίδια με 
την αντίστοιχη επιστροφή 
του 2022. Σε αυτήν για 
παράδειγμα υπολογίζεται 
ετήσια κατανάλωση 16 λί-
τρα το χρόνο για το σκληρό 
σιτάρι και 30 για βαμβάκι. 
Ίδια παραμένει και η εξί-
σωση υπολογισμού, αφού 
όπως διευκρινίζεται στη 
νέα ΚΥΑ οι ποσότητες για 

τις οποίες επιστρέφεται 
ο ΕΦΚ, αναλογούν στο 
50% της κατανάλωσης 
που περιγράφεται σε αυτά 
τα παραρτήματα, δηλαδή 
επιδοτούνται 8 λίτρα για 
το σκληρό και 15 για το 
βαμβάκι. Με δεδομένο ότι 
ο συντελεστής ΕΦΚ ορίζε-
ται σε 0,41 ευρώ ανά λί-
τρο τότε, λοιπόν, προκύπτει 
ποσό επιστροφής στα 328 
ευρώ για 100 στρέμματα 
με σκληρό σιτάρι και 615 
ευρώ για 100 στρέμματα 
με βαμβάκι.

Πέτρος Γκόγκος
Agronews

Περίληψη Διακήρυξης για την προμήθεια με τίτλο: «Προμήθεια οικοδομικών 
υλικών Δήμου Θάσου (έτοιμο σκυρόδεμα) ετών 2023 και 2024» με Ανοικτή 

Διαδικασία κάτω των ορίων μέσω ΕΣΗΔΗΣ

Ο Δήμαρχος Θάσου, προκηρύσσει ηλεκτρονικό ανοικτό διαγωνισμό κάτω των ορίων με σφραγι-
σμένες προσφορές και με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άπο-
ψη προσφορά βάσει της τιμής, που συμφωνεί με τις τεχνικές προδιαγραφές και τους όρους της 
σχετικής Διακήρυξης και μελέτης, για την ανακήρυξη αναδόχων για την προμήθεια με τίτλο: 
«Προμήθεια οικοδομικών υλικών Δήμου Θάσου (έτοιμο σκυρόδεμα) ετών 2023 και 2024»

Η καταληκτική ημερομηνία παραλαβής των προσφορών είναι η 28/12/2023 ημέρα  Πέμπτη και 
ώρα 10.00 π.μ..

Προσφορές υποβάλλονται για όλες τις  κατηγορίες ή ομάδες ή για μία ή περισσότερες 
κατηγορίες ή ομάδες. Προσφορές ανά είδος για μεμονωμένα είδη δεν γίνονται δεκτές. 

Η διαδικασία θα διενεργηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών 
Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.Δ.Η.Σ.), η οποία είναι προσβάσιμη μέσω της Διαδικτυακής πύλης 
www.promitheus.gov.gr.

Ο συνολικός προϋπολογισμός του διαγωνισμού ανέρχεται στα 68.502,00€ μη συμπεριλαμβα-
νομένου ΦΠΑ (εκτιμώμενη αξία συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ: 84.942,48 €)  ΦΠΑ 16.440,48 € 
και θα χρηματοδοτηθεί από ίδια έσοδα του Δήμου Θάσου.

Η εγγύηση για την συμμετοχή στον διαγωνισμό, ορίζεται στο ποσό των 1.370,04 ευρώ. Σε πε-
ρίπτωση υποβολής προσφοράς σε ένα ή περισσότερα τμήματα υπολογίζεται αναλόγως το ποσό 
της εγγυητικής επιστολής. 

Οι δαπάνες δημοσίευσης και τυχόν επανάληψής της θα βαρύνουν τον τελικό μειοδότη.
Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική 
πρόσβαση μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.. Παράλληλα 
θα παρέχεται ελεύθερη, άμεση και πλήρης πρόσβαση στη Συγγραφή Υποχρεώσεων και τα λοιπά 
τεύχη του παρόντος διαγωνισμού στην ιστοσελίδα του Δήμου Θάσου  www.thassos.gr.

 Ο Δήμαρχος Θάσου

Ελευθέριος Κυριακίδης

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΘΑΣΟΥ

Θάσος   07-12-2023
Αριθ. Πρωτ.: 25076

Πιστώθηκαν τα ποσά της επιστροφής ΕΦΚ για το αγροτικό πετρέλαιο το απόγευμα της Τετάρτης 6 Δεκεμβρίου.
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Στα «δίχτυα» της 
Διεύθυνσης Δίωξης 
Ηλεκτρονικού Εγκλήματος 
πιάστηκε εγκληματική 
οργάνωση που 
δ ρ α σ τ η ρ ι ο π ο ι ο ύ ν τ α ν 
συστηματικά στην 
παράνομη αναμετάδοση 
σ υ ν δ ρ ο μ η τ ι κ ώ ν 
τηλεοπτικών υπηρεσιών, 
χωρίς την έγκριση του 
φορέα που κατέχει την 
άδεια παροχής σε όλη την 
επικράτεια.

Για την αποδόμησή της 
πραγματοποιήθηκε την 
Παρασκευή 1η Δεκεμβρίου 
αστυνομική επιχείρηση 
ταυτόχρονα, σε περιοχές 
της Αττικής, της Ηλείας, 
της Θεσσαλονίκης, 
της Κοζάνης και της 
Κρήτης, κατά την οποία 
συνελήφθησαν 9 βασικά 
μέλη της οργάνωσης, 
ενώ στη δικογραφία 
που σχηματίσθηκε 
περιλαμβάνονται άλλα 

3 μέλη, στα οποία 
περιλαμβάνονται και τα 
αρχηγικά.

Σε βάρος τους 
σχηματίσθηκε δικογραφία 
κ α κ ο υ ρ γ η μ α τ ι κ ο ύ 
χαρακτήρα για – κατά 
περίπτωση – συγκρότηση, 
διεύθυνση και ένταξη σε 
εγκληματική οργάνωση,  
πλαστογραφία και 
παράβαση των νομοθεσιών 
περί πνευματικής 

ιδιοκτησίας, προστασίας 
συνδρομητικών υπηρεσιών 
και περί όπλων.

Στο φως κύκλωμα που παράνομα αναμετέδιδε συνδρομητικά 
κανάλια

     

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ
Ανοικτής Διαδικασίας για την επιλογή αναδόχου κατασκευής του έργου: 

«ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ, ΑΝΑΔΙΑΡΡΥΘΜΙΣΗ, ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΗ ΚΑΙ ΕΚΣΥΓΧΡΟΝΙΣΜΟΣ
 ΤΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΒΑΛΑΣ»

Η Διοίκηση 4ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας και Θράκης (Ιουστινιανού 1 & Εθν. Αντιστάσεως 11, Καλαμαριά, Τ.Κ. 551 34,) προκη-
ρύσσει ανοικτή διαδικασία κάτω των ορίων για την επιλογή αναδόχου κατασκευής του έργου «ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ, ΑΝΑΔΙΑΡΡΥΘΜΙΣΗ, ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΗ 
ΚΑΙ ΕΚΣΥΓΧΡΟΝΙΣΜΟΣ ΤΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΒΑΛΑΣ» (CPV: 45210000-2 - Εργασίες κατασκευής κτιρίων & CPV 71320000 -7 - 
Υπηρεσίες εκπόνησης τεχνικών μελετών), με συνολικό προϋπολογισμό ύψους € 2.471.000,00 μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 24% (συνολικός 
προϋπολογισμός με ΦΠΑ 24%: € 3.064.040,00). 

Η Μονάδα Συμβάσεων Στρατηγικής Σημασίας του Ταμείου Αξιοποίησης Ιδιωτικής Περιουσίας του Δημοσίου Α.Ε. (ΤΑΙΠΕΔ) (Καραγιώργη Σερ-
βίας 6, Αθήνα, Τ.Κ. 10562, +30 210 3274400, tender@hraf.gr) αποτελεί τη Διενεργούσα τον Διαγωνισμό Αρχή σύμφωνα με το άρθρο 5Β του 
ν.3986/2011 και ενεργεί κατ’ εντολή, για λογαριασμό και στο όνομα του Δικαιούχου, ήτοι της Διοίκησης 4ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακε-
δονίας και Θράκης και του Δικαιούχου του Προγράμματος και Υπουργείου Ευθύνης, Υπουργείου Υγείας, εκτελώντας όλες τις απαιτούμενες και 
προβλεπόμενες ενέργειες των αρμοδιοτήτων της αναθέτουσας αρχής.

Το αντικείμενο της σύμβασης αφορά στην υλοποίηση του έργου «ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ, ΑΝΑΔΙΑΡΡΥΘΜΙΣΗ, ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΗ ΚΑΙ ΕΚΣΥΓΧΡΟΝΙΣΜΟΣ ΤΟΥ 
ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΒΑΛΑΣ» με αξιολόγηση μελέτης με το οποίο επιχειρείται η αναβάθμιση, αναδιαρρύθμιση, ανακαίνιση και o εκσυγ-
χρονισμός των κτιριακών υποδομών και των εγκαταστάσεων του Γενικού Νοσοκομείου Καβάλας, συμπεριλαμβανομένου και του  Τμήματος Επει-
γόντων Περιστατικών του Νοσοκομείου, με στόχο τη βελτίωση της παροχής υπηρεσιών υγειονομικής  περίθαλψης. 
Η Διακήρυξη θα καταχωρηθεί στο διαδίκτυο, στην ιστοσελίδα της Διενεργούσας Αρχής, στη διεύθυνση (URL): https://hradf.com καθώς και στην 
ιστοσελίδα της Διοίκησης 4ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας και Θράκης (URL): https://www.4ype.gr. Η Διακήρυξη καταχωρήθηκε στο 
Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ). Επιπλέον, τα έγγραφα της σύμβασης της Διακήρυξης καταχωρήθηκαν στη σχε-
τική ηλεκτρονική διαδικασία σύναψης δημόσιας σύμβασης στο Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ., η οποία έλαβε Συστημικό Αύξοντα Αριθμό 204878 και αναρτήθηκαν 
στη Διαδικτυακή Πύλη (www.promitheus.gov.gr) του ΟΠΣ Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ..

Καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών ορίζεται η 11.01.2024, ημέρα Πέμπτη και ώρα 15.00 μ.μ..
Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερόμενους ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr  του ΕΣΗΔΗΣ. 
Τυχόν έντυπη υποβολή πραγματοποιείται στην έδρα του ΤΑΙΠΕΔ (Καραγιώργη Σερβίας 6, Τ.Κ. 10562). Η αποσφράγιση των προσφορών θα διε-
νεργηθεί από την Επιτροπή Διαγωνισμού κατά το άρθρο 98 του ν. 4412/2016, ακολουθώντας το εξής στάδιο:
Ηλεκτρονική Αποσφράγιση των υποφακέλων «Δικαιολογητικά Συμμετοχής», «Τεχνική Προσφορά - Μελέτη» και «Οικονομική Προσφορά», την 
12.01.2024, ημέρα Παρασκευή και ώρα 10.00 π.μ..

Ως κριτήρια ποιοτικής επιλογής έχουν τεθεί α) η καταλληλότητα για την άσκηση επαγγελματικής δραστηριότητας, β) η οικονομική και χρημα-
τοοικονομική επάρκεια, γ) η τεχνική και επαγγελματική ικανότητα καθώς και δ) συγκεκριμένα πρότυπα διασφάλισης ποιότητας και πρότυπα 
περιβαλλοντικής διαχείρισης. 

Στη Διακήρυξη έχουν επίσης τεθεί οι υποχρεωτικοί λόγοι αποκλεισμού των υποψήφιων οικονομικών φορέων, όπως ορίζονται στον ν.4412/2016.
Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής, σύμφωνα με το αντίστοιχο υπόδειγμα στο Παράρτημα ΙV της Δι-
ακήρυξης, το ποσό της οποίας θα πρέπει να καλύπτει σε ευρώ (€) ποσοστό 2% του προϋπολογισμού της σύμβασης, μη περιλαμβανομένου ΦΠΑ 
24%, ήτοι ποσό ύψους €49.420,00 ισχύος τουλάχιστον τριάντα (30) ημερών μετά από τη λήξη του χρόνου ισχύος της προσφοράς του άρθρου 
19 της Διακήρυξης, άλλως η προσφορά απορρίπτεται. Η εγγυητική επιστολή συμμετοχής θα απευθύνεται προς τη Διοίκησης 4ης Υγειονομικής 
Περιφέρειας Μακεδονίας και Θράκης.

Οι προσφορές ισχύουν για δώδεκα (12) μήνες από την ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών. 
Το Έργο χρηματοδοτείται με πόρους που προέρχονται από το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, στο πλαίσιο του Εθνικού Σχεδίου Εθνικό 
Σχέδιο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας «Ελλάδα 2.0» με τη χρηματοδότηση της Ευρωπαϊκής Ένωσης – NextGenerationEU.
Η συνολική προθεσμία εκτέλεσης του έργου, ορίζεται σε είκοσι (20) μήνες από την υπογραφή της σύμβασης. 

Η σύμβαση θα ανατεθεί με το κριτήριο της πλέον συμφέρουσας από οικονομική άποψη προσφοράς, μόνο βάσει τιμής (χαμηλότερη τιμή) με αξι-
ολόγηση μελέτης.

Προδικαστικές προσφυγές: Η προδικαστική προσφυγή, σύμφωνα με τα ειδικότερα οριζόμενα στα άρθρα 345 επ. ν. 4412/2016 και 1 επ. π.δ. 
39/2017, συντάσσεται υποχρεωτικά με τη χρήση του τυποποιημένου εντύπου του Παραρτήματος Ι του π.δ/τος 39/2017 και κατατίθεται ηλεκτρο-
νικά μέσω της λειτουργικότητας «Επικοινωνία» στην ηλεκτρονική περιοχή του συγκεκριμένου διαγωνισμού, επιλέγοντας την ένδειξη «Προδικα-
στική Προσφυγή» σύμφωνα με το άρθρο 15 της υπ’ αρ. 166278/2021 Κοινής Υπουργικής Απόφασης (Β΄ 2813/30.6.2021) «Ρυθμίσεις τεχνικών 
ζητημάτων που αφορούν στην ανάθεση των δημοσίων συμβάσεων έργων, μελετών, και παροχής τεχνικών και λοιπών συναφών επιστημονικών 
υπηρεσιών με χρήση των επιμέρους εργαλείων και διαδικασιών του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.).». 
Για το παραδεκτό της άσκησης της προδικαστικής προσφυγής κατατίθεται παράβολο από τον προσφεύγοντα υπέρ του Ελληνικού Δημοσίου, σύμ-
φωνα με όσα ορίζονται στο άρθρο 363 του ν. 4412/2016. 

 Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΣΤΑΜΠΟΥΛΙΔΗΣ

ΑΔΑ: ΨΗΤ046ΜΩΝ1-Χ4Ι
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ
Αθήνα, 04 Δεκεμβρίου 

2023
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Στη 2η θέση στον 1ο 
γύρο του πρωταθλή-
ματος της ΕΚΑΣΑΜΑΘ  
τερμάτισε η ομάδα του 
Νίκου Πενταζίδη μετά 
την άνετη εκτός έδρας 
νίκη της

Επέστρεψε στις νίκες η 
ομάδα των αντρών του 
Αστέρα Καβάλας στον αγώ-
να που διεξήχθη το Σάββα-
το 09/12/23 με αντίπαλο 
τους Τιτάνες στη Δράμα.
Η ομάδα της Καβάλας είχε 
καλή απόδοση στο πρώτο 
ημίχρονο και προηγήθηκε 
με 25-40! Αυτό όμως που 
έκρινε οριστικά τον αγώνα 
και έδωσε τέλος στις ελπί-
δες των γηπεδούχων για 
κάτι καλό, ήταν το 3ο εκρη-

κτικό δεκάλεπτο όπου με 
ένα επιμέρους 7-23 η δια-
φορά εκτινάχτηκε στους 31 
διαφορά (32-63)!
Το υπόλοιπο διάστημα του 
παιχνιδιού ήταν διαδικα-
στικό, με πολλές αλλαγές 
σε πρόσωπα και χρόνο σε 
όλους τους αθλητές που 
είχε στη διάθεσή του ο 
coach Πενταζίδης. Ο Αστέ-
ρας τελείωσε τον 1ο γύρο 
στη 2η θέση του ομίλου με 
μία μόλις ήττα και συνεχί-
ζει δυναμικά για να πετύ-
χει τους στόχους της! Συγ-
χαρητήρια σε όλους τους 
αθλητές που αγωνίστηκαν!

Δεκάλεπτα – Πόντοι

12-26, 25-40, 32-63, 47-

74

Τιτάνες Δράμας: Παπού-
λιας, Πορφυριάδης 10 (1), 
Ορφανίδης 3 (1), Υφαντό-
πουλος, Καραγιαννίδης 
13(1), Βαρβέρης 4, Δη-
μητρίου, Μαζαράκης 5(1), 
Χακούσι, Γετερίδης, Νεδη-
σπούλιας 4, Στεφανίδης 8.

Αστέρας Καβάλας (Πε-
νταζίδης): Μαυρίδης Η (Λ) 
2, Σαμαράς 15 (3), Μπόζης, 
Ιωαννίδης 4, Γαϊτανίδης 6, 
Μαυρίδης Η (Δ), Σιταρίδης 
4 Κουμλέλης 14, Χαριζάνης 
10 (1), Καβαργύρης 17 (2), 
Σιναπούδης, Γιουρούκης 2.

www.kavalapost.gr

Αστέρας Καβάλας
Επιστροφή στις νίκες. 47-74 στους Τιτάνες Δράμας

Με δύο γκολ στην αρχή 
και δύο στο τέλος του 
αγώνα ο Νέστος «κα-
θάρισε» με ευκολία το 
παιχνίδι κόντρα στον 
Θερμαϊκό Θέρμης στη 
Χρυσούπολης και διατη-
ρήθηκε στη 2η θέση της 
βαθμολογίας του 1ου 
ομίλου της Γ’ Εθνικής 
κατηγορίας.

Το συγκρότημα του Νίκου 
Κεχαγιά βρέθηκε μπροστά 
στο σκορ με 2-0 με τα γκολ 
των Σέα στο 7ο λεπτό και 
Ορφανίδη στο 11ο με πέ-
ναλτι και κατάφερε να δι-
ατηρήσει τον έλεγχο του 
αγώνα σε όλη την διάρκεια 
του. Τα δύο γκολ που δια-
μόρφωσαν το τελικό απο-
τέλεσμα ήρθαν από τον 
Μπαρέττα στο 85ο και τον 
Ράνο στο 3ο λεπτό των κα-
θυστερήσεων.

Αναλυτικά τα αποτελέσμα-
τα της 14ης αγωνιστικής 
καθώς και η βαθμολογία 
και η επόμενη αγωνιστική 
έχουν ως εξής:
Άρης Πετεινού – Ορέστης 
Ορεστιάδας 1-2
Πανθρακικός – Αναγέννηση 
Επανομής 2-0
Δόξα Δράμας – Άρης Αβά-
του 2-0
Νέστος Χρυσούπολης – 
Θερμαϊκός Θέρμης 4-0
Καβάλα – Βέροια 6-1
Νίκη Ευκαρπίας – ΜΑ Αγίας 
Μαρίνας 1-0
Απόλλων Παραλιμνίου – 
ΑΟ Χανιώτης 1-1
Αετός Βαρβάρας – ΠΑΟΚ 
Κρηστώνης 0-2
Ν. Μηχανιώνα – Κεραυνός 
Αγγελοχωρίου 3-0 α. α.

H Βαθμολογία

1. ΑΟ Καβάλα 37 (41-8)
2. Νέστος Χρυσούπολης 

32 (30-9)
3. Ορέστης Ορεστιάδας 

29 (22-14)
4. Πανθρακικός 27 (22-

9) *
5. Θερμαϊκός Θέρμης 26 

(18-14)
6. Απόλλων Παραλιμνίου 

25 (24-15)
7. ΑΟ Χανιώτης 24 (14-8)
8. Νίκη Ευκαρπίας 21 

(20-14)
9. Νέα Μηχανιώνα 20 

(16-15)
10. Άρης Αβάτου 18 (20-

16)
11. ΠΑΟΚ Κρηστώνης 17 

(15-20)
12. Κεραυνός Αγγελοχωρί-

ου 15 (17-22)
13. Δόξα Δράμας 13 (17-

20)
14. Αναγέννηση Επανομής 

10 (8-16)
15. Άρης Πετεινού 8 (10-

28)
16. Αετός Βαρβάρας 8 (9-

31)
17. ΜΑ Αγίας Μαρίνας 8 

(5-22)
18. Βέροια ΝΠΣ 7 (8-35)

* Έχει αφαίρεση ενός βαθ-
μού

Η Επόμενη Αγωνιστική

ΜΑ Αγ. Μαρίας – Βέροια
ΑΟ Χανιώτης – Νίκη Ευ-
καρπίας
Θερμαϊκός Θέρμης – Καβά-
λα
Ορεστιάδα – Παραλίμνιο
Άρης Αβάτου – Νέστος
ΠΑΟΚ Κρηστώνης – Άρης 
Πετεινού
Κεραυνός Αγγελοχωρίου – 
Δόξα Δράμας
Πανθρακικός – Αετός Βαρ-
βάρας
Επανομή – Νέα Μηχανιώνα

www.kavalapost.gr

Γ’ Εθνική-1ος Όμιλος
Άνετη «τεσσάρα» του Νέστου στον Θερμαϊκό
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Σ’ ένα κατάμεστο με 
1500 φιλάθλους γήπεδο 
οι «κίτρινοι» πήραν το 
μεγάλο ντέρμπι του Νέ-
στου και πέρασαν στην 
1η θέση – Μεγάλο «δι-
πλό» του Βύρωνα στο 
Οφρύνιο με σκορ 1-4

Απόλυτος κυρίαρχος στο 

ντέρμπι της Α’ κατηγορίας 
και του Νέστου ήταν ο Άρης 
Πηγών που επικράτησε του 
Μακεδονικού Αγιάσματος 
με το ευρύ 4-0. Στο κα-
τάμεστο με περίπου 1500 
φιλάθλους από τις δύο 
ομάδες αλλά και όχι μόνο 
(αριθμός που θεωρείται ότι 
μπορεί να αποτελεί ρεκόρ 

προσέλευσης φιλάθλων σε 
τοπικό επίπεδο) οι γηπε-
δούχοι ήταν ανώτεροι και 
πήραν άνετα τη νίκη με την 
οποία βρέθηκαν μόνοι στην 
πρώτη θέση της βαθμολο-
γίας. Πήραν το προβάδισμα 
στο 1ο μέρος με τα γκολ 
των Δουμάνη (πεν.) και Πα-
ντελίδη, ενώ στο 2ο μέρος 

σκόραρε 2 φορές ο Σαρη-
γιαννίδης. Οι φιλοξενού-
μενοι που είχαν 2 δοκάρια 
τελείωσαν το παιχνίδι με 
10 παίκτες λόγω αποβολής 
του Μαρκάκη.

Tίμησε τον Eduardo 
Brito

Αξίζει να τονιστεί ότι πριν 
από την έναρξη του αγώνα 
το ΔΣ του Άρη Πηγών στα 
πλαίσια του αθλητικού ιδε-
ώδους, του ευγενή συνα-
γωνισμού και άμιλλας, απέ-
νειμε τιμητική πλακέτα στον 
ποδοσφαιριστή Eduardo 
Brito για την πολυετή πα-
ρουσία και προσφορά του 
στα ελληνικά γήπεδα! Επί-
σης, με ανακοίνωση του 
εύχεται περαστικά στον 
ποδοσφαιριστή της Γιώρ-
γο Ζουλή που βγήκε ανα-
γκαστική αλλαγή μετά από 
σκληρό μαρκάρισμα που 
δέχτηκε και ελπίζει ότι δεν 

θα είναι κάτι σοβαρό!
Τέσσερα γκολ σημείωσε και 
ο Βύρωνας που πήρε σπου-
δαίο «διπλό» στο Οφρύνιο 
επί του Αετού με 1-4! Προ-
ηγήθηκε με 0-3 στο ημίχρο-
νο με τους Βλάχο, Αμιάδη 
και Παπαδόπουλο, ενώ στο 
2ο μέρος σκόραρε ο Πτη-
νόπουλος, ενώ μείωσε ο 
Καλτσίδης.
Το παιχνίδι του Ορφέα με 
το Ακροβούνι αναβλήθηκε 
λόγω προβλημάτων υγείας 
ποδοσφαιριστών που προ-
έκυψαν στην ομάδα του 
Ακροβουνίου.
Τα Λιμενάρια πέρασαν με 
1-2 από την έδρα της ΑΕ 
Καβάλας με τα γκολ των 
Σιδηρά και Ιακωβίδη , ενώ 
στη Ν. Πέραμο Βρασίδας 
και Αμυγδαλεώνας αναδεί-
χτηκαν ισόπαλοι 1-1 και με 
τους φιλοξενούμενους να 
τελειώνουν τον αγώνα με 
9 παίκτες. Τέλος ο Αγ. Αν-
δρέας κέρδισε τον Θεαγένη 
με 4-2.
Αναλυτικά τα αποτελέσμα-
τα των αγώνων της 9ης 
αγωνιστικής καθώς και η 
βαθμολογίες και η επόμενη 
αγωνιστική έχει ως εξής:
Αγ. Ανδρέας – Θεαγένης 
4-2
Ακροβούνι – Ορφέας 
Ελευθ. (αναβολή)
Πηγές – Αγίασμα 4-0
Ν. Πέραμος – Αμυγδαλεώ-
νας 1-1
Οφρύνιο – Βύρωνας 1-4
ΑΕ Καβάλας – Λιμενάρια 

1-2
Θεολόγος – Ορφάνι 3-0

Η Βαθμολογία

1. Πηγές (35-6) 27
2. Βύρωνας Καβάλας 

(27-11) 25
3. Αγίασμα (30-12) 24
4. Αετός Οφρυνίου (26-

12) 21
5. Θεολόγος (18-19) 16
6. ΜΑ Ορφανίου (24-20) 

16
7. Ορφέας Ελευθ. (19-

10) 15
8. ΑΕ Καβάλας (12-13) 

10
9. Λιμενάρια (12-13) 10
10. Ν. Πέραμος (13-21) 9
11. Αγ. Ανδρέας (12-29) 8
12. Ακροβούνι (9-21) 5
13. Αμυγδαλεώνας (13-

31) 4
14. Θεαγένης (9-39) 1

*** O Ορφέας έχει τιμωρία 
-6 βαθμούς

Η Επόμενη Αγωνιστική

Θεαγένης – Λιμενάρια
Ορφέας Ελ. – Αγ. Ανδρέας
Αγίασμα – ΑΕ Καβάλας
Αμυγδαλεώνας – Ακροβού-
νι
Ορφάνι – Πηγές
Βύρωνας – Ν. Πέραμος
Θεολόγος – Οφρύνιο

Πηγή: 
www.kavalapost.gr

A’ ΕΠΣ Καβάλα
Απόλυτος κυρίαρχος ο Άρης Πηγών (4-0) στο 
ντέρμπι με το Αγίασμα

Στο ΔΑΚ «Αλεξάνδρα Δή-
μογλου» πραγματοποιείται 
αύριο Κυριακή το παιχνίδι 
των Πανθήρων Καβάλας με 
τον Άρη Θεσσαλονίκης.

Είναι για την 7η Αγωνιστική 
της Α2 Μπάσκετ γυναικών 
του Βορείου Ομίλου και θα 
λάβει χώρα με το τζάμπολ 
να δίνεται στις 12.30. Η 
ιστορική ομάδα της συ-
μπρωτεύουσας που έπαιξε 
και στην Α1 Γυναικών πριν 
δύο χρόνια βρίσκεται σε 
κατάσταση αναδιοργάνω-
σης. Αποδέσμευσε τις πα-

λιές παίκτριες και έδωσε 
την πρωτοβουλία σε νεαρές 
παίκτριες είτε εντόπιες είτε 
από άλλες πόλεις (πχ από 
Ιωάννινα κτλ).

Συμπερασματικά δηλαδή 
δεν είχε την παλιά αίγλη 
που είχε μέχρι πέρσι όταν ο 
επίσης πιο ιστορικός Ηρα-
κλής «του πήρε την μπουκιά 
από το στόμα» και ανέβηκε 
αυτός στα μεγάλα σαλόνια. 
Αυτή την στιγμή μπορεί να 
είναι 6ος ενώ οι «Πάνθη-
ρες» είναι 8οι αλλά έχει 
έναν αγώνα περισσότερο 

αφού δεν έκανε ακόμα το 
ρεπό του. Το κάνει την επό-
μενη Κυριακή 3 Δεκεμβρίου 
2023.

Λοιπόν οι «Κίτρινοι» έχουν 
9 βαθμούς με 3 νίκες και 
3 ήττες επί 6 αγώνων και 
συντελεστή παθητικό -41 
(310-351). Αντίθετα η 
ομάδα της πόλης μας έχει 
3 νίκες 2 ήττες επί 5 αγώ-
νων και 8 βαθμούς. Έχει 
συντελεστή ενεργητικό +50 
(338-288). Μάλιστα αυτή 
την στιγμή έχει την 2η κα-
λύτερη άμυνα μετά τον συ-

μπρωτοπόρο Παναθλητικό 
Συκεών!! Αυτά τα στατιστι-
κά κρατήστε τα γιατί κάτι 
λένε, ακούστε με.

Για αυτό οι ΠΑΝΘΗΡΕΣ 
πάνε αύριο για ένα θρίαμ-
βο, εκτός αν κάνουν την 
εμφάνιση τους αστάθμητοι 
παράγοντες π.χ. Διαιτησία!! 
Μέχρι τώρα ελάχιστες δι-
αιτησίες με έχουν ικανο-
ποιήσει. Όχι γιατί οι ρέφερι 
δεν γνωρίζουν τους κανο-
νισμούς του ωραίου αλλά 
δύσκολου αθλήματος. Προ-
σωπική μου άποψη (το είπα 

πολλές φορές) είναι γιατί 
βαριούνται!!!

Κοίτα φίλε μου! Βαριούνται 
με το ωραίο φύλο και στην 
Α1, Α2 Ανδρών εκεί τα προ-
σέχουν λεπτομερώς!! Παί-
ζουν και 2 διαιτητές αντί 3 
αυτό πάλι τι σου λέει; Ότι η 
Ομοσπονδία καλαθοσφαί-
ρισης δεν δίνει την πρέπου-
σα προσοχή στο σπουδαίο 
αυτό αγώνισμα που ανέδει-
ξε ταλέντα και για το εθνικό 
μας συγκρότημα που είναι 
σε περίοπτη θέση. Τέλος 
πάντων. Εγώ τα λέω, εγώ 
τα ακούω. Επιστρέφω στο 
παιχνίδι και επαναλαμβάνω 
όπως και στην επιγραφή ότι 
οι κοπέλες των Πανθήρων 
πάνε για θρίαμβο με τον 
Άρη!!!

Το ξεκίνημα της νίκης θα 
αρχίσει από την πιεστική 
άμυνα. Προσοχή μόνο στην 
Ευφραιμίδου που σκοράρει 
κατά ριπάς και όλα θα πάνε 
καλά. Το εξαίρετο δίδυμο 
των τεχνικών κ.κ Αρίσταρ-
χου Χαντέλη και Κων/νου 
Λογοθέτη θα παρατάξει την 
εξής δωδεκάδα:

ΛΥΚΑΚΗ, ΜΑΡΑΒΕΓΙΑ, 
ΜΑΜΑΛΙΓΚΑΤΖΗ, ΣΥΡΟ-
ΠΟΥΛΟΥ, ΠΙΣΤΙΟΛΑ, ΔΑ-
ΣΚΑΛΟΠΟΥΛΟΥ, ΤΣΑΝΤΑ, 
ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ, ΠΕ-
ΤΡΟΥΣΕΦΚΑ, ΠΑΝΑΓΙΩΤΙ-
ΔΟΥ, ΓΑΪΤΑΝΗ, ΠΑΠΑΔΟ-
ΠΟΥΛΟΥ.

Η αντίπαλος ομάδα του 
ΑΡΗ θα αγωνιστεί με τις: 
Μπαλτζή, Καλογήρου, Γιά-
νταη, Παπαχρήστου, Τσιαρ-
τσιώτη, Βλάχου, Μάντζιου 
Ε., Ευφραιμίδου, Μάντζιου 
Α., Καρασοβίτη, Ντώντη, 
Γεωργοπούλου, Τεχνικός ο 
κύριος Κωτούλης.

Διαιτητές οι κ.κ Παπαδό-
πουλος Γρηγόριος, Γκατί-
δης Θεόδωρος ενώ κομ-
μισάριος ο κ. Μπακλατζής 
Χρήστος.

Το πλήρες πρόγραμμα της 
7ης αγωνιστικής του Βορεί-
ου Ομίλου είναι το εξής:

ΠΑΝΘΗΡΕΣ-ΑΡΗΣ

ΠΙΕΡΙΚΟΣ-ΑΝΟΡΘΩΣΗ 
ΒΟΛΟΥ

ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ Ν.Ρ-ΟΛΥ-
ΜΠΙΑ ΛΑΡΙΣΑΣ

ΑΠΟΛΛΩΝ ΠΤΟΛ.-ΑΕ ΠΥ-
ΛΑΙΑΣ

ΜΕΝΤ ΘΕΣ/ΝΙΚΗΣ-ΠΑΝΟ-
ΡΑΜΑ

ΙΩΑΝΝΙΝΑ-ΠΑΝΣΕΡΡΑΪ-
ΚΟΣ

Ρεπό ο ΠΑΝΑΘΛΗΤΙΚΟΣ

VERITE’ 55 ANEE’

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Οι κοπέλες των «Πανθήρων» πάνε για θρίαμβο με τον Άρη


